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‘Anadolu Yıldızı’nın
ilk bölümü yapıldı

İZMİR Şehir Hastanesi Beyin ve Sinir Cerra-
hi Uzmanı Doç. Dr. Ali Karadağ, toplumda 
el titreme hastalığı olarak bilinen Parkin-
son’un tedavisinde son yıllarda modern 
tıpla beraber beyin pili ameliyatının daha 
çok yer almaya başladığını belirterek, 
“Özellikle tedaviye yanıt alamayan ve ilaç 
tedavisinde yan etki görülen hasta grubuna 
bu tedaviyi uyguluyoruz” diye konuştu. 

ANADOLU Yıldızı 2025 Müşterek Arama Kur-
tarma Tatbikatı’nın Ege Denizi’nin Sakız ve 
Midilli adaları arasındaki bölgede gerçekleş-
tirilen ilk kısmı icra edildi. Kara, Deniz ve Hava 
kuvvetleri, Jandarma Genel ve Sahil Güvenlik 
komutanlıkları arama kurtarma unsurları, 
içinde kaçak göçmen bulunan ve batma teh-
likesi geçiren gemideki yangının söndürül-
mesi ve kazazedelerin kurtarılması görevleri-
ni içeren senaryoyu gerçekleştirdi. 

www.yenibakishaber.com
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DİSK yetkililerinin İzBB’den 
en az 80 bin lira maaş iste-
mesi üzerine gazetemizin ‘İs-
tenen rakam başkan maaşı’ 
başlıklı haberi Başkan Cemil 
Tugay’ın da gündemindeydi. 
Tugay, “Valiler bile 73 bin 
TL alıyor. Belediye başkanı 
arkadaşlarımızın da maaşı 
ancak buna yakın. Profesör-
ler, doktorlar, öğretmenler, 
polisler bile bu kadar maaş 
almadıklarını belirtiyor” dedi. 
Tugay ayrıca beraber çöpleri 
topladıkları çalışma arkadaş-
larına ‘zibidi’ diyen sendika 
temsilcisine de ‘hadsiz’ 
yanıtı verdi.

DÜNYA üniversiteleri 
sıralaması yapan 
kuruluşlardan biri 
olan Round Univer-
sity Ranking (RUR) 
tarafından açıklanan 

sonuçlara göre, Ege 
Üniversitesi (EÜ) 
2025 yılında dünya 
genel sıralamasında 
760’ıncı sırada yer 
aldı.

DEVLET Su İşleri (DSİ) 
tarafından Marmara 
Gölü’ne yeniden su 
kazandırmak amacıyla 
yürütülen projeler devam 
ederken, Gediz Havzası 
Erozyonla Mücadele, Ağaç-
landırma, Çevre ve Kalkınma 
Vakfı Genel Başkanı Şener 
Kilimcigöldelioğlu dikkat 
çeken bir açıklama yaptı. 
Kilimcigöldelioğlu, “Gördes 
Barajı’ndan, Marmara Gö-

lü’ne gelen suyun yüzde 
51’i İzmir Büyükşehir 
Belediyesi’ne, yüzde 

49’u ise Gölmarmara çiftçi-
lerine verildi ve göl kurudu. 
Biz, yüzde 40’ının İzmir 
Büyükşehir Belediyesi’ne, 
yüzde 30’unun Gölmarmara 
çiftçilerine, yüzde 30’unun 
da göle verilmesini istiyoruz. 
Gördes Barajı’ndan gelen 
suyun yüzde 30’unun göle 
verilmesi lazım” dedi.

MODA ve Hazır Giyim 
Federasyonu (MHGF) 
Yönetim Kurulu Toplantı-
sı yapıldı. MHGF Başkanı 
Hüseyin Öztürk sektörün 
kritik bir eşiğe geldiğini 
vurgulayarak, “Sektörü-
müz 2 yıl önce poliklinik-
teydi, geçen sene servise 
aldılar şimdi ise yoğun 
bakımdayız” dedi. 5

 Grevin bir 
mantığı olmalı

GREV, hem anayasal, hem 
de sendikal bir hak.
Çalışanın ekonomik sta-
tüsünü koruyabilece-
ği tek güç, sığınacağı 
tek liman.

Tayfur GöçmenoğluTayfur Göçmenoğlu
2

Parkinson hastasına
 beyin pili ameliyatı

‘Gördes’ten verilecek su
Marmara Gölü’nü kurtarır’

BORNOVA Belediyesi’nin “Halay” 
temasıyla düzenlediği 4. Halk Oyunları 
Festivali, renkli görüntülere sahne olan 
Gala Gecesi ile sona erdi. Aşık Veysel 
Rekreasyon Alanı Amfi Tiyatro’daki 
etkinlik büyük ilgi gördü.

Yeni Bakış yazdı; Başkan TugayYeni Bakış yazdı; Başkan Tugay
‘Başkan bile ancak alıyor’ dedi ‘Başkan bile ancak alıyor’ dedi 

İZMİR Kültür Sanat ve Eğitim 
Vakfı’nın (İKSEV) düzenlediği 
38. Uluslararası İzmir Festivali, 
Tuncay Yılmaz ve Emre Elivar’ın 
“Virtüözlerden Baroktan 
Romantiğe” konseri ile başlıyor. 
Bugün saat 21.00’de AASSM’de 
yapılacak açılış konseri öncesin-
de İKSEV Başkanı Filiz Eczacıbaşı 
Sarper, festivalin gerçekleşmesi-
ne katkıda bulunanlara teşekkür 
plaketlerini sunacak.

Grevdeki işçilerin belediye başkanı kadar maaş istediğine yönelik haberimizi doğrulayan Grevdeki işçilerin belediye başkanı kadar maaş istediğine yönelik haberimizi doğrulayan 
İzBB Başkanı Tugay, “Profesörler bile biz bu kadar maaş almıyoruz diyor” diye konuştuİzBB Başkanı Tugay, “Profesörler bile biz bu kadar maaş almıyoruz diyor” diye konuştu

Üçüz dönüşümde
maliyetlere geldik

5

İbrahim Attila Acar
Prof. Dr.

BORNOVA’DABORNOVA’DA
‘HALAY’ GECESİ‘HALAY’ GECESİ

Hazır giyimci
yoğun bakımda!

‘İZMİR’İN FESTİVALİ’‘İZMİR’İN FESTİVALİ’
BU AKŞAM BAŞLIYORBU AKŞAM BAŞLIYOR

SON maçında evinde Beşiktaş’ı ağırlayan 
ve karşılaşmayı 4-0 kaybeden ve küme 
düşen, Başkanlığını Fikret Öztürk’ün 
yaptığı Bodrum FK’da, futbolcular ve 
taraftarlar 90 dakikanın bitiminde 
duygusal anlar yaşandı.

2’de

2

EÜ EÜ 
dünyada dünyada 
ilk 1000’deilk 1000’de
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181 OTEL ICIN 181 OTEL ICIN 
21 MILYAR TL21 MILYAR TL  

Turizmde işler iyi gitmeyip bir de yeni düzenlemelerle ek maliyetler çıkınca umudunu kaybeden Turizmde işler iyi gitmeyip bir de yeni düzenlemelerle ek maliyetler çıkınca umudunu kaybeden 
işletmeci, tesisini satmaya başladı. İzmir’de son 1 ayda 181 tesis, 21 milyar lira bedelle satışa çıkarıldı   işletmeci, tesisini satmaya başladı. İzmir’de son 1 ayda 181 tesis, 21 milyar lira bedelle satışa çıkarıldı   

BU yıl da turizmde durgun bir dö-
nem beklediklerini söyleyen Ege 
Turistik İşletmeler ve Konaklama-
lar Birliği (ETİK) Başkan Yardımcısı 
Bülent Tercan, “Kartalkaya’daki yan-
gının ardından yürürlüğe giren yeni 
itfaiye yönetmelikleri, turizm sektö-
ründe özellikle eski model otelleri zor 
durumda bıraktı. Yeni düzenlemeler, 

turizm tesislerinin yangın 
güvenliği açısından 
ciddi altyapı yatırımları 

yapmasını şart koşuyor. Zaten 
zor bir süreç geçiren turizmci, 
yüklenen yeni maliyetlerle işin 
içinden çıkamaz oldu. Bu zorunlu-
luklarla baş edemeyince de tesislerini 
elden çıkarmaya başladı” dedi.

GÖZYASLARIYLAGÖZYASLARIYLA
VEDA ETTIVEDA ETTI
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Fikret Fikret 
ÖztürkÖztürk
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GÖZ GÖZGÖZ GÖZ’DE KUBILAY’IN’DE KUBILAY’IN
SÖZLEŞMESI SONA ERDISÖZLEŞMESI SONA ERDI
BREZILYALI golcüsü Romulo’yu Avrupa’ya 
uğurlamaya hazırlanan Göztepe’de öteki forvet 
Kubilay Kanatsızkuş’un sözleşmesi sona erdi.

Bülent Bülent 
TercanTercan

ÖZEL

Filiz Erol
HABER

Cemil Cemil 
TugayTugay

Tuncay Tuncay 
YılmazYılmaz

Emre Emre 
ElivarElivar

Şener Şener 
KilimcigöldelioğluKilimcigöldelioğlu
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İZMİR Kültür Sanat ve Eğitim 
Vakfı’nın (İKSEV) düzen-
lediği 38. Uluslararası İzmir 
Festivali, Tuncay Yılmaz ve 
Emre Elivar’ın “Virtüözlerden 
Baroktan Romantiğe” Kon-
seri ile başlıyor. Bugün saat 
21.00’de AASSM’de yapılacak 
açılış konseri öncesinde İKSEV 
Başkanı Filiz Eczacıbaşı Sar-
per, Festivalin gerçekleşmesine 
katkıda bulunanlara teşekkür 
plaketlerini sunacak. 

Festival, açılış konserinde 
Devlet Solist Sanatçısı, dün-
yaca tanınan keman sanatçısı 

Tuncay Yılmaz ve günümüzün 
önde gelen piyanist ve eğitmen-
lerinden Emre Elivar’ı ağırla-
yacak. Uzun yıllardır birlikte 
çalışan İkili, festival açılışı için 
özel bir program hazırladı. 

Bach’ın Keman ve Piyano 
için 4 numaralı Sonat’ı ile 
başlayacak konser Strauss’un 
Keman ve Piyano için Sonatı 
ile devam edecek. Konser, 
Kreisler’in “Schön Rosmarin, 
“Liebesleid” ve “Liebesfreud” 
eserleriyle sona erecek.  
Konserin biletleri Biletix’ten 
alınabilir. HABER MERKEZİ

İZMİR Diş Hekimleri Odası 
(İZDO) Tiyatro Topluluğu’nun 
sergilediği “Otogargara” oyu-
nu, izleyicilerden tam not aldı. 

İzmirli diş hekim-
lerinden oluşan 
oyuncu kadro-
suyla Ata-
türk Kültür 
Merkezi’nde 
sahnelenen 
oyunda, 
otogarda 
yaşanan 
farklı olaylar 
ve şehirlerarası 
yolculuklardaki insan 
hayatlarının trajikomik öyküsü 
işlendi. Oyuncu ve Yazar Yıl-
maz Erdoğan’ın kaleme aldığı 
ve Okan Kam’ın Yönettiği 
oyunda İZDO Tiyatro Toplu-

luğu oyuncuları gösterdikleri 
performansla salonu kahkaha-
ya boğdu. 

Sanatın ve sanatçının top-
luma olan katkısının 

önemine dikkat 
çeken İzmir 

Diş Hekimleri 
Odası Yöne-
tim Kurulu 
Başkanı 
Ersin Atinel, 

büyük emek-
ler vererek 

sahnelenen bu 
oyunda katkısı olan 

herkese teşekkür etti. 
Oyunun sonunda İZDO 

Yönetim Kurulu Başkanı Ersin 
Atinel, Yönetmen Okan Kam ve 
oyuncuları tebrik ederek çiçek 
verdi. HABER MERKEZİ

Grev, hem anayasal, hem de 
sendikal bir hak.

Çalışanın ekonomik statüsünü 
koruyabileceği tek güç, sığınacağı 
tek liman.

İzmir’de yaşanan grev olayı, 
geçmişte yaşananlar gibi açık bir 
hak arayışıdır.

Bunda hemfikiriz.
Ancak, geleneksel grev uygu-

lamalarında nedense faturayı hep 
halk ödüyor.

Şu mantıkla:
“Kenti yöneteni sen seçtin. 

Şimdi sonucuna katlan”
Ancak bu mantıkla, grev uygu-

layıcısının kulağını çektiği halkın, 
sonunda onun karşısına dikildiğini 
de unutmamak lazım.

Ekonomik zorluklar, derin yok-
sulluk gibi nedenler malum. Ama 
belediyelerin de içine düştüğü 

durum ortada.
İzmir Büyükşehir Belediyesi 

bünyesinde grev yapanların maaş-
ları küçümsenecek bir rakam değil. 
Belediye, elbet fazlasını vermek 
ister ama bunun da bir sonucu var-
dır ve o sonuç yine çeşitli zamlarla 
vatandaşa dönüşün ta kendisidir.

Günümüzün sendikacıları, 
ülkesini seven düzgün insanlar. 
Sendika ağalığına dönüştüren çok 
az örnek dışında hem işçisini, hem 

de o işçinin çalıştığı kurumun 
çıkarlarını dengede tutmak için 
çaba sarf ediyorlar. Ama iddialar 
öyle ki, bazı işçiler tarafından 
tehdit ediliyorlar, tartaklanıyorlar. 
Azarlanıyorlar.

Keşke bu toplu iş sözleşmeleri 
halka açık yapılsa. Keşke vatandaş 
gerçeği bütün çıplaklığı ile görse. 
Böyle bir şey, grev mantığının 
nasıl olması gerektiğini ortaya 
serecek en büyük fırsattır.

Tayfur 
Göçmenoğlu

tayfurgocmenoglu@gmail.com

Her telden

“

At, avrat, silah.
Bu üçünü kutsal bilmiş bir toplu-

mun fertleriyiz.
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 

son dört yıl içinde 2.5 milyon silah 
ruhsatı düzenlediklerini açıklıyor ve 
silaha yönelişteki artışın düşündü-
rücü olduğunu belirtiyor.

Umut Vakfı Başkanı, Türkiye’de 
ruhsatsız silah sayısını 35 milyon 
olarak tahmin ettiklerini söylüyor. 
Poposunda don olmayanın bile silah 
temininde hiç zorluk çekmediği bir 
ülkede yaşıyoruz. İnternetten silah 
satışı yapılıyor. Ruhsatlandırmada 
kriterler öylesine yaygın ki, nere-
deyse kundaktaki çocuğa ruhsat 
verecekler.

1990’lı yıllarda İzmir’de bir 
ruhsat patlaması yaşanmıştı. 
Anadolu’dan göçün zirve yaptığı bu 
yıllarda silaha öylesine talep oluş-

muştu ki, dönemin yöneticileri, bu 
taleplere hiç gönül koymadan cevap 
vermişlerdi.

Bu patlama, bugün İzmir’in 
önemli bir güvenlik sorunudur ve ne 
yazık ki yaşanmıştır.

İnsanlar neden silah edinir?
Kendinizi korumasız hissettiği 

için. Güvensiz hissettiği için. 
Bu güven bunalımı sona erdiril-

medikçe, Umut Vakfı’nın tahmini 
silah sayısı belki ikiye katlanacaktır.

Tedirginlikle edinilen silahlar, 
tedirginlik algısını ve duygusunu 
daha da tetikler. Böyle bir sosyal 
tablo kontrolden çıktığı gün de kaos 
doğar.

Bunu bilenlerin, bildikleri halde 
çözüm üretmemesi akılların alacağı 
bir şey değildir.

Mazallah

Silahlara veda treni kaçtı

EGE Üniversitesi Tıp Fa-
kültesi’nde (EÜTF) 65’inci 
dönem mezuniyet töreni 
gerçekleştirildi. Törende 340 
genç hekim diplomasını aldı.

EÜTF, 2024-2025 Akade-
mik Yılı Mezuniyet Töreni, 
Bornova Aşık Veysel Rekre-
asyon Alanı Amfi Tiyatro’da 
yapıldı. Egeli hekimler, ant 
içerek mesleğe ilk adımlarını 
attı. Mezuniyet törenine; EÜ 
Rektör Yardımcısı ve Tıp 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Devrim Bozkurt, fakülte üst 
yönetimi, akademisyenler, 
öğrenciler ve aileleri katıldı. 
Saygı duruşu ve İstiklal 
Marşı’nın okunması ile baş-
layan törende öğrencilerin 
hazırladığı video gösterimi 

izletildi. Törende konuşan 
EÜ Tıp Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Devrim Bozkurt, 
hekimliğin önemini ve tıp 
eğitiminin zorluğuna vurgu 
yapan bir konuşma yaptı.

Tıp Fakültesi 65. Dönem 
Birincisi Nezahat Nehir 
Mızraklı ve İntörn Temsilci 
Tunahan Şekerli, mezunlar 
adına birer konuşma yapa-
rak emeklerinden dolayı 
ailelerine ve öğretim üye-
lerine teşekkürlerini iletti. 
Mezun öğrencilere başarı 
belgelerinin verilmesi ve 
öğrencilerin hekimlik andını 
okumasıyla devam eden 
tören, öğrencilerin keplerini 
atma seremonisi ile sona 
erdi. HABER MERKEZİ

İzmirli diş hekimleri
‘Otogargara’yı sahneledi

EÜTF’de 340 genç hekim
diplomasını törenle aldı

Yeni bir Anayasa 
hazırlığından söz ediliyor. 
Kimine göre Erdoğan’ın 

yeniden cumhurbaşkanlığı 
yolunu açmak için, 

kimine göre, DEM’in 
beklentilerine cevap 

vermek için bir takım 
düzenlemeler yapılacak.

İddialar böyle.
Bunlar, bence masum 
düzenlemeler. Cumhur 
İttifakı’nın destekçisi 

HüdaPar, bu düzenlemeye 
müdahil olmak istiyor ve 
kendi meşrebine uygun 
düzenlemeleri bekliyor.

Kadınların, mecbur 
kapanması, okumaması, 
erkeklerin kuma almaları.

Kafalarında zaten var 
olan bu istekleri gündeme 

getirirlerse nice olur 
bu düzenleme, 

gerçekten merak 
konusu. ”

38. Festival, ‘Baroktan38. Festival, ‘Baroktan
Romantiğe’ ile başlıyorRomantiğe’ ile başlıyor

Grevin bir Grevin bir 
mantığı olmalımantığı olmalı

Bornova Belediyesi’nin 
“Halay” temasıyla düzen-

lediği 4. Halk Oyunları Festi-
vali, renkli görüntülere sahne 
olan Gala Gecesi ile sona erdi. 
Aşık Veysel Rekreasyon Alanı 
Amfi Tiyatro’daki etkinlik 
büyük ilgi gördü. “ Festival, 
dört gün boyunca kültürlerarası 
dayanışma ve folklorik zengin-
liği bir araya getirdi.

Gala gecesinde sahne alan 
ekipler arasında Ege Üniversi-
tesi Mezunlar Derneği, İzmir 
Turizm Folklor Derneği, İzmir 
Folklor Derneği, Çamdibi Halk 
Oyunları Topluluğu Derneği, 
Ege Kültür Derneği, Egeper-
dans, Bornova Sanat Kulübü ve 
Karadeniz Kültür ve Gençlik 
Spor Derneği yer aldı. Konuk 
ekip olarak Mersin Büyükşe-
hir Belediyesi Halk Dansları 
Topluluğu’nun Silifke Yöresi 
oyunları ise büyük beğeni 
topladı.

758 dansçı, 9 yöre
Festival boyunca Gür-

cistan, Rusya, Polonya ve 
Bulgaristan’dan gelen 
konuk ekiplerle birlikte 
toplam 30 ekip, 758 
dansçı ve 9 farklı 
yörenin oyunları 
sahnelendi. İzmir 
ve Bornova’dan halk 
oyunları derneklerinin 
de katılımıyla, festival 
adeta kültürel bir mozaik 
sundu.

‘Halkın belleği’
Bornova Belediye Başkanı 

Ömer 
Eşki, 
gala 

ge-
cesine 

eşi Beste 
Eşki ve 

kızları Asya 
Tuna ile 

birlikte katıldı. Gecede emeği 
geçenlere plaketlerini takdim 
eden Başkan Eşki, ekiplerle 

birlikte sahneye çı-
karak halay çekti.

Başkan Eşki, 
“Bornova’yı 
kültürle 
buluştur-
maya, halk 
oyunlarıyla 
dayanışmayı 
büyütmeye de-
vam ediyoruz. Bu 
festival sadece bir 

sahne gösterisi değil; halkların 
belleğini, duygularını, birlikte-
liğini taşıyan bir kültür şöleni. 
Katılan tüm ekiplerimize, 
organizasyonda emeği geçen 
çalışma arkadaşlarımıza ve bu 

coşkuya ortak olan 
tüm Bornovalı-

lara teşekkür 
ediyorum. 

Halk oyun-
ları sadece 

geçmişi 
değil, 

birlikte 
kurduğumuz 

geleceği de 
temsil ediyor” 

dedi.

AŞIK VEYSEL’DEAŞIK VEYSEL’DE
kültür rüzgarı estikültür rüzgarı esti
Bornova Belediyesi’nin Aşık Veysel Rekreasyon Alanı Amfi Tiyatro’da   ‘Halay’ temasıyla düzenlediği 

4. Halk Oyunları Festivali,  4 ülkeden 758 dansçının katılımıyla görsel bir şölene dönüştü

Timuçin
Çelebi

Tuncay Tuncay 
YılmazYılmaz

Emre Emre 
ElivarElivar
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Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
 EMİN VAROL

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
FEYAZ TATAR

Haber Müdürü
TİMUÇİN ÇELEBİ

Haber Müdürü
ÖZGE UĞULU

1964 yılında, futbolun ‘Ordinaryüs’ü Lef-
ter Küçükandonyadis, Fenerbahçe-Beşiktaş 
arasındaki jübile maçıyla futbola veda etti. 

1892 yılında,  
İngiliz futbol takımı 
olan Liverpool 
kuruldu.

1925 yılında, Terak-
kiperver Cumhuri-
yet Fırkası (İlerici 
Cumhuriyet Partisi), 
Bakanlar Kurulu 
kararıyla kapatıldı.

LIVERPOLL LIVERPOLL 
KURULDUKURULDU

TERAKKIPERVERTERAKKIPERVER
CUMHURIYET CUMHURIYET 

FIRKASI KAPATILDIFIRKASI KAPATILDI

LEFTER JÜBILE YAPTILEFTER JÜBILE YAPTI

1963 yılında, 
şair Nazım 
Hikmet Ran, 
Moskova’da 
kaldığı dairede ge-
çirdiği kalp krizi 
sonucu 61 yaşında 
hayatını kaybetti. 

NAZIM HIKMET NAZIM HIKMET 
YAŞAMINI YITIRDIYAŞAMINI YITIRDI

LONDRA’DA LONDRA’DA 
TERÖR SALDIRISITERÖR SALDIRISI

2017 yılında, İngiltere’nin Londra kentindeki Sout-
hwark bölgesinde, bir terör saldırısı düzenlendi. 

Anadolu Yıldızı 2025’inAnadolu Yıldızı 2025’in
Ege Denizi kısmı yapıldıEge Denizi kısmı yapıldı

İZMİR’İN Buca ve Karabağlar ilçesinde, 
mobilyacı esnafın yoğunlaştığı mahalleler-
de oluşan atık yığını, tepkiye neden oluyor. 
Buca’da Seyhan, Karabağlar’da Yunusemre 
mahalleleri sınırlarında kalan alanlarda, 
mobilya işletmelerinden çıkan atıklar yığınlar 
oluşturdu.

Toplanmayan sanayi atığı sünger, kumaş, 
sunta gibi malzemelerin metrelerce yola taş-
tığı görüldü. Yola ve kaldırıma taşan atıkların 
toplanmaması kirliliğe yol açtı.  İzmir Mobil-
ya Pazarlamacılar Derneği Başkanı Aşkıner 
Özcan, gazetecilere, katı atık sorununun be-
lediye görevlilerince çözüme kavuşturulması 
gerektiğini söyledi.

Atık malzemelerin kirliliğin yanı sıra 
yangın riski de oluşturduğunu belirten Özcan, 
“Sanayimizde daha çok yangın çıkmasın. 
İnsanların sanayimize geldiği zaman rahat 
dolaşmasını istiyoruz. İzmir’in bu şekilde 
tanınmasını istemiyoruz. Yetkililerden bu so-
runa bir çare bekliyoruz” ifadelerini kullandı.

Özcan, belediye ekiplerinin katı atıkların 
toplanmasında yetersiz kaldığını savunarak, 
“Haftada bir atık toplanması var. Haftada 
bir sanayinin çöpü toplanmaya yetmiyor. Bu 
sebeple belediyenin ya da odanın bize bir atık 
yeri tahsis etmesi lazım.” dedi. AA

ANADOLU Yıldızı 2025 Müşterek 
Arama Kurtarma Tatbikatı’nın Ege 
Denizi’nin uluslararası suları ve hava 
sahasında gerçekleştirilen ilk kısmı icra 
edildi.  İzmir Limanı’ndan açılan, seçkin 
gözlemciler ve basın mensuplarının 
tatbikatı takip ettiği “TCSG Umut” 
isimli gemide, Sahil Güvenlik Komutanı 
Koramiral Ahmet Kendir ve Ege Ordusu 
Komutan Yardımcısı Tümgeneral Emre 
Tayanç’ın katılımıyla brifing verildi. 

Tatbikatın deniz safhasına katılan Kara, 
Deniz ve Hava kuvvetleri, Jandarma 
Genel ve Sahil Güvenlik komutanlıkları 
arama kurtarma unsurları, senaryoyu 
Sakız ile Midilli adaları arasındaki bölge-
de icra etti. Tatbikatın ilk senaryosunda, 
içerisinde çok sayıda düzensiz göçmen 
bulunan ve çıkan yangın sebebiyle batma 
tehlikesi geçiren bir ticari gemideki 
yangının söndürülmesi ve kazazedelerin 
kurtarılması görevleri gerçekleştirildi.

lk safhada Kara Kuvvetleri’nden bir 
arama kurtarma helikopteri, Hava Kuv-
vetleri’nden bir arama kurtarma uçağı, 
bir arama kurtarma helikopteri ve nakliye 
uçağı, Deniz Kuvvetleri’nden bir fırka-
teyn, Sahil Güvenlik Komutanlığından 4 
sahil güvenlik botu, bir arama kurtarma 
uçağı, iki arama kurtarma helikopteri ve 
iki arama kurtarma gemisi görev yaptı. 
Tatbikatı 11 ülkeden 11 yabancı gözlem-
ci takip etti. AA

Parkinson hastasınaParkinson hastasına
beyin pilibeyin pili ameliyatı ameliyatı
Elde titreme, kas 
sertliği, yürüme 
bozukluğu, denge 
kaybı gibi kontrolsüz 
belirtilerle kendisini 
gösteren Parkinson 
hastalığında ilaç 
tedavisinde yan 
etki görülen hasta 
grubuna beyin pili 
ameliyatı uygulanması 
başarılı sonuçlar 
veriyor

İzmir Şehir Hastanesi Beyin ve Sinir 
Cerrahi Uzmanı Doç. Dr. Ali Karadağ, 
toplumda el titreme hastalığı olarak bi-

linen Parkinson’un tedavisinde son yıllarda 
modern tıpla beraber beyin pili ameliyatının 
daha çok yer almaya başladığını belirterek, 
“Özellikle tedaviye yanıt alamayan ve ilaç 
tedavisinde yan etki görülen hasta grubu 
ile Parkinson tanısında 5 yıllık süresini dol-
durmuş hastalara bu tedaviyi uyguluyoruz” 
diye konuştu.

Elde titreme, kas sertliği, yürüme 
bozukluğu, denge kaybı gibi kontrolsüz 
belirtilerle kendisini gösteren Parkinson 
hastalığında ilaç tedavisinde yan etki 

görülen hasta grubuna beyin pili ameliyatı 
uygulanıyor. Son dönemde özel sağlık 
kuruluşlarında sıklıkla yapılan ameliyatı 
uygulayan kamu hastanelerinden biri olan 
İzmir Şehir Hastanesi’nde de hasta popü-
lasyonu artıyor. 

Yat	etki	görülürse
İzmir Şehir Hastanesi Beyin ve Sinir 

Cerrahi Uzmanı Doç. Dr. Ali Karadağ, be-
yin pili ameliyatını özellikle Parkinson has-
talarında tercih ettiklerini belirterek, “Son 
yıllarda modern tıpla beraber tedavi seçe-
nekleri arasında, beyin pili ameliyatı daha 
çok yer almaya başladı. Özellikle tedaviden 

yanıt alamayan ve ilaç 
tedavisinde yan etki 
görülen hasta grubu ile 
Parkinson tanısında 5 
yıllık süresini doldurmuş 
hasta grubunda bu tedaviyi 
uyguluyoruz” dedi.

İzmir Şehir Hastanesi 
olarak hızlı artan bir hasta popülasyonuna 
sahip olduklarına dikkat çeken Doç. Dr. 
Karadağ, ortalama haftada 1 hastaları bu-
lunduğuna dikkati çekerek, “Hasta sayımız 
daha da artacak. Çünkü Nöroloji bölü-
münden gelen talebin çok fazla olduğunu 
biliyoruz. Nörolojinin uzun süre takipli 

hastaları mevcut. Bu has-
talar arasında ilaç yan etkisi 

yaşayan ve yüksek doza rağ-
men semptomları gerilemeyen 

ya da daha kötüye giden hasta 
grubunda bu tedaviyi uygulayıp 

özellikle ilaç seviyesini azaltma-
ya çalışıyoruz” diye konuştu.

Daha	az	riskli	
Beyin pili ameliyatının diğer ameliyat-

lara oranla daha az risk içerdiğini kaydeden 
Doç. Dr. Karadağ, hastalardan da olumlu 
geri dönüş aldıklarına değinerek, şöyle 
devam etti:

“Kafatası komple kaldırılmadığı, geniş 
açılmadığı için riski normal ameliyatlara 
göre daha az. İki delik açılarak, çekirdekleri 
uyaracak şekilde milim milim ilerleyip 
damarları seçerek kanamayı önleyici, 
enfeksiyondan koruyucu şekilde bunu 
gerçekleştiriyoruz. Parkinson hastaları yük-
sek dozda ilaç kullanan hasta grubu ve bu 
ilaçlara direnç gelişiyor. Dışardan bu pilin 
açılıp kapatılabilmesi mümkün. Beyinde 
istediğimiz merkezi, ilaçlardan çok daha 
ileri düzeyde uyarabiliyoruz. Hormonal 
dengeyi değiştirecek şekilde dışarıdan 
ayar yapılabilmesi, komplikasyon riskini 
azaltıyor.  DHA

 ‘MOBILYA ATIKLARI
neden toplanmıyor?’

Doç. Dr. Ali Karadağ 
sözlerini şöyle sürdürdü: 
“Bu ilaç enjekte edilen bir 
sistem değil. Hastaların 
geri dönüşü, dünyanın çe-
şitli merkezlerinde olduğu 
gibi bizim açımızdan olum-
lu. Hastaya göre değişiklik 
göstermekle beraber ilk 
dönemlerini daha zor ya da 

kolay geçirenler olabiliyor. 
Ama uzun vadede olumlu 
geri dönüşler var. Kamuda 
bu ameliyatı yapan kişi 
sayısı az. Ege Bölgesi 
gibi milyonlarca insanın 
yaşadığı bölgede birçok 
hastaya ulaşmayı hedef-
liyoruz. Talep, her geçen 
gün artıyor.” 

“Talep, her geçen gün artıyor”

Ali Ali 
KaradağKaradağ
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‘Profesörler bile
bu maaşı almıyor’

İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cemil Tugay, beşinci 
gününe giren grev ile ilgili 

açıklamalarda bulundu. Bornova 
Belediye Meclisi’nde yapılan zir-
vede Başkan Tugay, gazetemizin 
dün manşetten duyurduğu ‘İste-
nen rakam, başkan maaşı’ başlıklı 
özel haberinde nüfusu 50 ila 100 
bin arasındaki belediye başkan-
larının bile grevdeki işçilerin 
istediği maaşın altında ücretler 
aldığı; profesör, polis, öğretmen, 
mühendis gibi birçok meslek 
çalışanın bu rakamlara yakla-
şamadığı yönündeki haberimizi 
doğrulayan açıklamada bulundu. 

‘Başkan bile almıyor’
Tugay,  “Gelebildiğimiz en 

yüksek rakam net 65 bin TL’den 
başlayıp 80 bin TL’ye çıkan ücret 
oldu. Valiler 73 bin TL alıyor. 
Belediye başkanı arkadaşları-
mız da ancak buna yakın maaş 
alıyorlar. Bunu vicdanen kabul 
edilmesi mümkün değil. İzmir’de 
profesörler, doktorlar, öğretmen-
ler, polisler, memurlar bile ‘biz 
bu kadar maaş almıyoruz’ diyor. 
Bu maaşların bir etik sınırı olma-
lı. Sendika samimi değil; fırsatçı 
durumda. Yalanlarla insanları 
kışkırtmaya çalışıyorlar. Üc-

retlerimizi açıklayarak bizi zor 
durumda bırakıyorsunuz diyorlar 
ancak sonra çıkıp yalan söylü-
yorlar. Belediyede kim hangi 
maaşı alıyor diye bordro bilgi-
lerini paylaşsak yalanları ortaya 
çıkacak” ifadelerini kullandı.

‘Zibidi’ye ‘hadsiz’ yanıtı
Genel-İş sendikasının İzmir 

Büyükşehir’e gelince kaplan, 
diğer belediyelere gelince farklı 
davrandığına dikkat çeken Tugay, 
“Bu fırsatçılığı, siyaset fırsatçı-
lığı neyi amaçlıyorlar? CHP’ye 
İzmir’de zarar vererek neyi 
amaçlıyorlar? Böyle bir dönemde 
İzmir’i çöpe boğmak mı yapaca-
ğınız? İnsanları toplu taşımadan 
mahrum bırakmak mı? Beledi-
ye başkanlarının 5’inin birden 
hapse atıldığı gün sendikanın en 
tepesindeki genel başkan ve şube 
genel başkanı ile ücret pazarlı-
ğı yaparak mı bu ülkeye sahip 

çıkacaksınız?” diye sordu. Genel 
İş İzmir 2 No’lu Şube Başkanı 
Ercan Gül’ün Kordon’da çöpleri 
toplayan Tugay’a yönelik, “Ne 
olduğu belli olmayan zibidilerle 
gelmiş çöpleri topluyor. Bir yerde 
çöp olduğunda artık onu arayıp 
‘gel, topla’ diyeceğiz” sözleri-
ne de yanıt veren Tugay, “Şube 
başkanı bana gelip ‘çöpü toplaya-
mazsın’ dediğinde ‘toplarım’ de-
dim. Şehrin o durumda olmasına 
dayanamayan belediye başkanına 
engel olma hadsizliğini göster-
mezsiniz. Biz kimseyi tehdit 
etmiyoruz. Tehdit eden sizsiniz. 
Çöpleri toplamak onların ekme-
ğiyle oynamam demekmiş. Peki 
sizin yaptığınız halkın sağlığı ile 
oynamak değil mi?” dedi.

‘Tüm Türkiye gördü’
Türkiye’nin tamamının Bü-

yükşehir’in haklılığını gördüğü-
nü söyleyen Cemil Tugay, “Biz 

her zaman görüşmeye hazırız. 
Arkadaşlarımız her türlü görüş-
me talebine olumlu yanıt veriyor. 
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 
teknik olarak koyduğu rakamlar 
Türkiye’de belediye çalışanlarına 
verilmiş en iyi rakamlardır. İlçe 
belediyeleri ya da diğer büyük-
şehirler dahil hiçbir yerde daha 
yüksek rakam verilmedi. Göreve 
gelmeden önceki belediye baş-
kanımızın yaptığı anormal artış 
oldu ve onu gerekçe gösterip ta-
lepte bulundular. Çalışanlarımız 
ve onların hakları, bizim temina-
tımız altındadır. Onların hak-
larını en üstü düzeyde vermek 
mutlu eder. Şu anda 23 bin kişiyi 
kapsayan TİS’te biz bu rakamla-
rı verirsek bütçenin kaldırması 
mümkün değil. Yapamayacağı-
mız bir şey istiyorlar. Konuşma-
dıkları bir sürü konu var. Söyle-
dikleri çoğu şey yalan” şeklinde 
konuştu. HABER MERKEZİ

Kurban için 120 çadırlı 
tam donanımlı ‘Pazar’
BORNOVA Belediyesi, Kurban Bayramı için 
Işıkkent’te kurduğu modern Kurban Pazarı’nı hiz-
mete açtı. Toplam 120 çadırın kurulduğu pazarda 
62 çadır büyükbaş, 58 çadır ise küçükbaş hayvan-
lar için hazırlandı. Her biri 112 metrekare olan 
çadırların hemen yanında su hatları yer alırken, 
alana iki farklı noktaya yerleştirilen konteyner 
tuvalet ve banyolar sayesinde hijyen koşulları 
üst düzeye çıkarıldı. Alanın içinde yemekhane ve 
kafeterya hizmeti sunan bir sosyal çadırın yanı sıra 
ibadet etmek isteyenler için de mescit kuruldu. 
Olası sağlık sorunları için bir karantina çadırı hazır 
bekletilirken, bölgede görevli veteriner hekim de 
bulunuyor. Alanın tamamı çevre aydınlatmalarıyla 
donatılırken, hayvan atıklarının toplanması için 
özel gübre döküm alanları oluşturuldu. Bu atıklar 
kepçeler ve kamyonlarla düzenli olarak alan dışına 
taşınıyor. Ayrıca sinek ve haşerelere karşı ilaçla-
ma çalışmaları belirli periyotlarla sürdürülüyor. 
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, “Hem 
satıcıların hem de vatandaşlarımızın hijyenik, gü-
venli ve düzenli bir ortamda alışverişini yapmasını 
amaçladık” dedi. HABER MERKEZİ

Nazım’ın dizeleri 
Çiğli’de yankılandı

Gazetemizin, 
‘İstenen rakam, 
başkan maaşı’ 
başlıklı haberimizi 
açıklamasıyla 
doğrulayan İzBB 
Başkanı Cemil Tugay, 
“Belediye başkanı 
arkadaşlarımız bu 
civarda maaş alıyor. 
Profesörler bile bu 
rakamı alamazken 
maaşta bir etik sınır 
olmalı” dedi  

‘İpek börülce’ üretimi 
tohum desteğiyle artacak
URLA Belediyesi, üreticiye verdiği sözü tutma-
ya devam ediyor. Zeytin fidanı ve nohut tohumu 
dağıtımının ardından, şimdi de Demircili, Kuşçular 
ve Gülbahçe’de ipek börülce üretimi için tohum ve 
gübre desteği verildi. Urla Belediye Başkanı Selçuk 
Balkan, “Tarımsal Hizmetler Müdürlüğü bünyesinde 
daha önce zeytin fidanı ve nohut tohumu dağıtıla-
rak başlanan bu yolculukta, 
şimdi de köylümüzün üretmeye 
devam etmesi için yerli ipek 
börülce tohumu ve gübre 
desteğinde bulunduk. Börülce 
yetiştiriciliğine son derece 
elverişli topraklara sahip olan 
Demircili, Kuşçular ve Gül-
bahçe Mahallelerinde yaklaşık 
15 dekar alanda yapılacak olan 
ekimle birlikte sezon boyunca 7 tonluk yerli “Urla 
İpek Börülcesi” hasadı bekleniyor” dedi. Üretime 
verilen desteğin sadece ekonomik değil, kültürel bir 
sahiplenme anlamı da taşıdığını vurgulayan Başkan 
Balkan, “Biz bu toprakların bereketine, bu insanların 
emeğine inanıyoruz. ‘Köylünün toprağı köylüde ka-
lacak’ derken sadece bir slogan söylemiyoruz, somut 
adımlar atıyoruz. Kooperatiflerimizle, üreticilerimizle 
birlikte Urla’nın yerli tohumlarını yaşatmaya ve 
çoğaltmaya kararlıyız. İpek börülcemiz, Urla’nın 
geçmişidir, kimliğidir. Gelecekte de sofralarda, pa-
zarlarda, bayramlarda yerini koruyacaksa bu, bugün 
verdiğimiz destekler sayesinde olacak” ifadelerini 
kullandı. HABER MERKEZİ

Kiraz Festivali’ne
‘Yarışmalı’ final

Kemalpaşa 
Belediyesi’nin 
düzenlediği Altın 
Kiraz Kültür ve Sanat 
Festivali, ‘En İyi Kiraz 
Ödülü’ yarışması 
‘Duman’ konseriyle 
sona ererken Belediye 
Başkanı Mehmet 
Türkmen, “Zirai don 
nedeniyle ürünleri zarar 
gören üreticilerimize 
destek olacağız” dedi 
BU yıl 52’nci kez düzenlenen 
Kemalpaşa Altın Kiraz Kültür ve 
Sanat Festivali, yarım asrı aşkın 
süredir devam eden köklü bir 
gelenek olarak, bu yıl da ilçede 
büyük bir coşku, yoğun katılım 
ve heyecanla kutlandı. Kemalpa-
şa’nın sembolü olan coğrafi işa-
retli Kemalpaşa Kirazı’nın tanı-
tımının yapıldığı festival, zengin 
programıyla binlerce vatandaşın 
katıldığı unutulmaz bir şölene dö-
nüştü. Festival alanında kurulan 
stantlar, ziyaretçiler tarafından 
yoğun ilgiyle karşılandı. Belediye 
standını ziyaret eden vatandaşla-
ra, ilçenin simgesi olan Kemal-
paşa Kirazı’nın yanı sıra, ilçenin 
bir diğer simgesi nazar boncuğu 

hediye edildi. Açılış 
kortejine ise Polonya, 
Gürcistan, Rusya ve 
Bulgaristan’dan gelen 
halk oyunları ekipleri de 
kostümleriyle renk kattı. 

‘Duman’ çıktı
Festivalin son günü düzen-

lenen ‘En İyi Kiraz Üreticileri 
Ödül Töreni’nde ise 
kirazlar yarıştı. 
Kemalpaşa 
Belediye Baş-
kanı Mehmet 
Türkmen, hem 
festivalin coşkusuna 
hem de üreticilerin 
yaşadığı zorluklara dikkat çekti. 

Türkmen konuşmasın-
da, “Bu festival sadece 

bir eğlence değil, aynı 
zamanda Kemalpaşa’nın 

üretme ve dayanışma 
ruhunun simgesi. Bu yıl kiraz 

üreticimiz ne yazık ki zirai don 
nedeniyle çok zor bir sezon 
geçiriyor. Ama biz her zaman 
olduğu gibi üreticimizin yanın-

dayız. Üreticilerimize 
destek olmak için 

gerekli adım-
ları atıyoruz” 
ifadelerine yer 

verdi. Festivali 
doruk noktasına 

Duman konseriyle ulaştı. 
HABER MERKEZİ

ÇİĞLİ Belediyesi, edebiyat ve müziğin iç 
içe geçtiği özel bir geceye ev sahipliği yaptı. 
Türk şiirinin unutulmaz ismi Nazım Hikmet, 
ölüm yıl dönümünde “Müzikli Şiir Dinletisi” 
ile anıldı. Etkinlikte sahne alan sanatçılar 
Haluk Çetin, Orhan Aydın ve Adasu Akın, 
dinleyicilere duygu dolu anlar yaşattı. Yoğun 
katılımın gecenin en anlamlı anlarından biri 
ise Çiğli Belediye Başkanı Onur 
Emrah Yıldız’ın sahneye çıkarak 
Nazım’ın “En Güzel Deniz Hiç 
Gidilmemiş Olanıdır” şiirini 
okuduğu anlardı. Nazım Hik-
met’in şiirlerinin bir kez daha 
halkla buluştuğu bu özel gecede, 
sadece büyük bir şair değil, aynı 
zamanda mücadeleyle yoğrulmuş bir yaşam 
da sahneye taşındı. Etkinlikte konuşan Başkan 
Yıldız, “Hasan Hüseyin Korkmazgil ‘Haziran-
da ölmek zor’ demişti. Nazım Hikmet için söy-
ledi belki ama biz bu topraklarda haziran ayın-
da Ahmed Arif, Orhan Kemal, Cahit Zarifoğlu, 
Cahit Külebi ve Ahmet Muhip Dıranas da 
kaybettik. Tüm haksızlıklara rağmen Nazım, 
‘İnsanların içindeyim, seviyorum insanları’ 
diyebilecek kadar yüce gönüllü bir usta. Onu 
anmaktan büyük onur duyuyorum” sözleriyle 
duygularını paylaştı. HABER MERKEZİ

Karşıyaka’da vatandaş 
buluşmaları sürüyor

Cemil Cemil 
TugayTugay

KARŞIYAKA Belediyesi, katılımcı yönetim 
anlayışıyla hayata geçirdiği Vatandaş Buluşmala-
rı’na devam ediyor. Karşıyaka Belediye Başkanı 
Yıldız Ünsal bu kapsamda Çarşı Kültür Merke-
zi’nde gerçekleştirilen buluşmada, Donanmacı 
Mahallesi’nde ikamet eden vatandaşlar ve esnaflar 
ile bir araya geldi. Belediye başkan yardımcıları ve 
birim müdürlerinin de katıldığı 
buluşmada, mahalle sakinleri 
yaşadıkları bölgeye ilişkin is-
tek, şikayet ve önerilerini iletti. 
Vatandaşların aktardığı konular 
arasında temizlik, yol bakım ve 
onarım, yeşil alan düzenleme-
leri, park ve spor alanları gibi 
başlıklar öne çıkarken, tüm 
talepler ilgili birim yetkililerince tek tek not edildi. 
Başkan Ünsal da her bir istek ve önerinin titizlikle 
değerlendirileceğini belirterek, birlikte yönetim 
vurgusu yaptı. Ünsal, “Sorunlarınıza çözüm üretmek 
için buradayız. Taleplerinizin hepsine karşılık 
vermek için çaba harcıyoruz. Karşıyaka’nın bugünü 
ve yarınları için gece gündüz demeden çalışıyoruz” 
diye konuştu. HABER MERKEZİ

Mehmet Mehmet 
TürkmenTürkmen

Onur Onur 
Emrah Emrah 
YıldızYıldız

Yıldız Yıldız 
ÜnsalÜnsal

Selçuk Selçuk 
BalkanBalkan
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‘Deriler heba olmazsa 
10 milyon ayakkabı çıkar’

DERI ihracatçıları, Kurban Bayramı öncesinde 
kurban derilerinin katma değere dönüşmesi için 
kurban kesen vatandaşlara, “Kurbanınızın eti 
kadar, derisine de sahip çıkın, deri 2 milyar do-
larlık ihracatımızın ana hammaddesi” çağrısında 
bulundu. Türkiye’nin yıllık 120 milyon dolarlık 
ham deri ithal ettiği bilgisini veren Ege Deri ve 
Deri Mamulleri İhracatçıları Birliği Başkan Yar-
dımcısı Halil Gündoğdu, kurbanlıkların derileri-
nin makineli yüzüm 
yapılması ve tuzlana-
rak korunması halinde 
ithalatın 20 milyon 
dolar düşürülebileceği-
ni ifade etti. Gündoğ-
du; “Bayramda heba 
olan 500 bin büyükbaş 
hayvan derisiyle 10 
milyon çift ayakkabı, 3 
milyon kadın çantası üretilebilir. Jelatin ve kolajen 
fabrikalarının hammadde kaybı da yaşanıyor” 
şeklinde konuştu. Ege Deri ve Deri Mamulleri 
İhracatçıları Birliği Başkanı Erkan Zandar ise 
kurban derilerinde ekonomik kaybın yüzde 40-50 
arasında olduğunun altını çizdi. Türkiye’de Kur-
ban Bayramı’nda ortalama 1 milyon büyükbaş, 
2,5 milyon küçükbaş hayvan kesildiğini aktaran 
Zandar, “Küçükbaş derilerden deri konfeksiyon 
ürünleri üretiliyor. Bayramda küçükbaş hayvan-
ların derileri düzgün yüzülüp tuzlanmadığı için 
deriler işe yaramaz hale geliyor. Deri konfeksiyon 
ürünlerinde hammaddenin çöpe gidiyor olması 
bizi üzüyor” diye konuştu. HABER MERKEZI

Hazır giyimciler
‘yoğun bakımlık’
Moda ve Hazır Giyim 
Federasyonu Başkanı 

Hüseyin Öztürk 
sektörün kritik 

bir eşiğe geldiğini 
vurgulayarak, 

“Sektörümüz 2 yıl 
önce poliklinikteydi, 
geçen sene servise 

aldılar şimdi ise 
yoğun bakımdayız” 

diye konuştu 
EGE Giyim Sanayicileri Derneği 
(EGSD) ev sahipliğinde Moda ve 
Hazır Giyim Federasyonu (MHGF) 
Yönetim Kurulu Toplantısı 
İzmir’de yapıldı. Hazır giyim sek-
törünün içinde bulunduğu zorlu sü-
rece dikkat çeken MHGF Başkanı 
Hüseyin Öztürk, sektörün kritik bir 
eşiğe geldiğini vurguladı. Öztürk, 
“Geçen gün bir yerde söyledim: 
İki yıl önce poliklinikteydik, geçen 
sene servisteydik, şimdi yoğun ba-
kımdayız. Yoğun bakım son topar-
lanma bölgesidir, iyileşme olmazsa 
çıkışımız musalla taşınadır” dedi. 
Öztürk ayrıca, sektörün ekonomik 
zorluklarla mücadele ettiğini, sabit 
giderlerin karşılanamadığını, birçok 
işletmenin makine parkurunun 
çalışamaz hale geldiğini vurgula-

yarak, “Fabrika var, tesis var, 
makine var ama artık para 
etmiyor. İşletmelerimizin 
makineleri çalışmazsa, değer 
üretmezse hiçbir işe yaramaz. 
Hurda olur” dedi.

‘Yurtiçi daha pahalı’ 
Hazır giyimde zincir mağaza-

ların üreticiler üzerindeki baskı-
sına da değinen Hüseyin Öztürk, 
zincir markaların kendi ürünlerini 
Avrupa’daki satış fiyatlarının çok 
üstünde Türkiye’de tüketiciye sun-
duğunu belirtti. Yerel zincirlerin ve 
uluslararası markaların tedarik zin-
ciri üzerindeki baskılarının üretici 
firmaların kârlılıklarını yok ettiğini 
vurgulayan Öztürk, özellikle fason 
üreticilerin zor koşullarda ayakta 

kalmaya çalıştığını dile getirdi. 
EGSD Başkanı Yasin Akçakaya ise 
uzun zamandır firmaların kapanma 
riski uyarısını yaptıklarını, vurgu-
layarak, “Firmaların kapanması, 
kepenk indirmesi, küçülmesi artık 
kaçınılmaz hale geldi. Bunun ter-
sine çevrilmesi için iki temel adım 
şart: Birincisi acilen finansmana 
erişim kolaylaştırılmalı, ikincisi ise 
döviz kurundaki yapay baskılama 
artık son bulmalı” ifadelerini kul-
landı. HABER MERKEZI

Yeni düzenleme
otel sattırıyor

Turizm tesislerinin 
yangına karşı daha 
güvenlikli hale 
gelmesini içeren 
yasal düzenleme, 
otelcilere mali yük 
getirdi. Yaz sezonunun 
da umulduğu gibi 
başlamaması üzerine 
mayıs ayında İzmir’de 
181 tesis, 21 milyar 
liraya satışa çıkarıldı

Türkiye’nin, turizm açısından 
en gözde yerlerinden biri olan 
İzmir’de, sektör alarm veriyor. 

Değişen ekonomik koşullar ve konakla-
madaki fiyat artışları bu sene otel 
doluluk oranlarında düşüşe neden oldu. 
Turizm sektöründe artan maliyetler ve 
borçlar da eklenince sektörden kaçış 
hızlandı. İzmir’de Çeşme, Karaburun, 
Seferihisar, Foça, Menderes, Bergama, 
Menemen, Konak, Dikili, Ödemiş, Urla 
ve Buca’daki 181 turistik tesis yaklaşık 
21 milyar 12 milyon 613 bin TL’ye 
satışa çıktı. Türkiye’nin önde gelen 
gayrimenkul platformlarından sahibin-
den.com verilerine göre İzmir’de son 
bir ayda satışa çıkan 181 turizm tesisin-
den 96 tanesi butik otel olurken, 52’si 
otel, 19’ü pansiyon, 9’u apart otel, 2’si 
motel, 3’ü kamp yerinden oluştu. Bu 
tesislerin 86 tanesi Çeşme’de faaliyet 
gösteriyor. En pahalı tesis 8 milyar 
500 milyon TL ile Seferihisar’da yer 
alırken, en ucuzu ise 7 milyon 800 
bin TL’lik satış bedeliyle Konak’ta 
bulunuyor. 

‘Kapanma noktasında’
Kartalkaya’daki büyük yangının ar-

dından, Kültür ve Turizm Bakanlığı ile 
yerel belediyelerin denetimlerini sıklaş-
tırdığını belirten SKAL İzmir Yönetim 
Kurulu Başkanı Aydın Tokbaş, “Özel-
likle itfaiye raporları ve güvenlik de-
netimleri sonucunda bazı işletmelerin 
ruhsatlarının iptaline kadar varan 
süreçler yaşanabiliyor. Bu süreci 
karşılayamayan bazı tesisler ise 
faaliyetlerini durdurmak zorun-
da kalıyor. Birçok işletme, 
artan maliyetler nedeniyle 
gerekli düzenlemeleri 
yapamıyor, bu yüzden 
kapanma noktasına geldi. 
Turizm sektörünün için-
de bulunduğu ekonomik 
baskılar da dikkat çekici 
boyutlara ulaşmış du-
rumda. Özellikle personel 

giderleri ve genel girdi maliyetlerinin 
artışı, pek çok işletmenin ayakta kalma-
sını zorlaştırıyor. Talebin düşük olması 
da bu baskıyı daha da artırıyor” diye 
konuştu.

‘Eski tesisler zorda’
Yaz turizminin bu sene çok hareketli 

geçmeyeceğini belirten Destination 
İzmir Başkanı ve Ege Turistik İşlet-
meler ve Konaklamalar Birliği (ETİK) 
Başkan Yardımcısı Bülent Tercan, 
“Kartalkaya’daki yangının ardından 
ülke genelinde yürürlüğe giren yeni 
itfaiye yönetmelikleri, turizm sektö-
ründe özellikle eski model otelleri zor 

durumda bıraktı. Yeni düzenlemeler, 
turizm tesislerinin yangın güvenliği 
açısından ciddi altyapı yatırım-
ları yapmasını şart koşuyor. Bu 

kapsamda işletmelerin yanmaz 
kapılar, özel yangına dayanıklı 
boyalar, modernize edilmiş 
yangın çıkışları gibi teknik 
kriterleri yerine getirmesi 
gerekiyor. Maliyet üstüne 
maliyet eklenmiş oldu. 
Zaten yükselen personel 
giderleri ve artan girdi mali-
yetleriyle mücadele eden otel 

işletmecileri, bu yeni zorun-

lulukları karşılayamayınca tesislerini 
elden çıkarmaya başladı” dedi.

‘İç talep daraldı’
Geçen sezon otellerde yüzde 60-65 

doluluk oranı olduğunu vurgulayan 
Tercan, “Bu sezon da durgun geçebilir. 
Birinci sebebi İzmir, yurt dışı pazar-
larda tanınmıyor. Bir de Türkiye’de 
yurt içi maliyetlerde artışlar oldu. Bu 
artışlar maliyetleri arttırdı ve otel fiyat-
ları arttı. Bu yüzden iç talep de daraldı. 
Özellikle Alaçatı’da da satılık turistik 
tesisler çok var. Yani turizm sektö-
ründe kaçış var. İnsanlar mutlu değil. 
Turizm sektörünü İzmir çok ciddiye 
almalı. Turizm sektörünü birinci ön-
celikli çözüme kavuşturulmalı sektör 
olarak öne almalı. İzmir Ekonomik 
Kalkınma ve Koordinasyon Kurulu’n-
da birinci öncelikli kurtarılacak sektör 
olarak gündeme almalılar. İzmir, 
yabancı turist fakiri, İzmir turizmini 
ayağa kaldırmak lazım. İzmir turizmde 
her şeye sahip. Deniz, kum, güneş, 
inanç turizmi, Meryem Ana, gastro-
nomi, Kemeraltı gibi güzellikleri var. 
Modern bir dış hatlar havaalanı var. 
60’tan fazla noktaya direkt uçuş var. 
Yani İzmir’de her şey var ama yabancı 
turist yok” diye konuştu.

Erkan Erkan 
ZandarZandar

Halil Halil 
GündoğduGündoğdu

İbrahim Attila Acar

Üçüz dönüşümde 
maliyetlere 

geldik
acar@ikc.edu.tr

Yeşil dönüşüm, karbon fiyatlandır-
ma ve emisyon ticaret sistemi ile 
ilk akla gelen “maliyet” olmaya 

başladı. KOBİ’ler bunu yük olarak görür 
de üretim kapasitesinde daralmaya gider, 
rekabet gücü azalır ve istihdamda da gev-
şeme olursa… Bu durum nereye varır? İşte 
bu istenmeyen bir sonuç.

O zaman anahtar cümleye geldi sıra: 
“Çevresel hedeflere ulaşırken ekonomik 
istikrar da gözetilmeli.” Bu bir bakıma iki 
zıt durumun aynı anda yaşanması anla-
mına da geliyor. Bunun için başta uygun 
“bilgi” seviyesi, teknoloji, işgücünün 
bilinçlenmesi ve uygun girdiler gündeme 
gelmektedir. Bu başlıkların içeriği tek tek 
ele alındığında bunun bir değişim ve işyeri 
ile iş kültürünün doğru orantılı etkilendiği 
görülecektir.

BM’nin 2030 yılına kadar gerçekleştir-
meyi amaçladığı,17 sürdürülebilir kalkın-
ma hedefi hâlâ güncelliğini korumaktadır. 
Devletler gibi iş dünyası da buna destek 
vermektedir.

Çevre ve iklim değişikliği konuları dün-
yada, 1980 sonrasının en önemli gündemi 
olmuştur. Özellikle son 10 yıldır, Paris 
İklim Anlaşması’yla başlayan süreç, sera 
gazı emisyonlarının azaltılmasına odaklan-
mış durumdadır. Her bir ülkenin de “Kar-
bon Nötr” hedefine giden yolda taahhütleri 
bulunmaktadır. 

“Havuç - Sopa” uygulaması burada da 
kendini göstermiştir. Sera gazı emisyon-
larının azaltılmasına yönelik en önemli 
araçlardan birisi “karbon fiyatlandırması” 
ile “sınırda karbon düzenlemesi” olacaktır.  

Karbon düzenlemesi, bir ürün veya 
hizmetin üretimi sırasında ortaya çıkan 
karbon emisyonları karşılığında, “kirleten 
öder” mantığıyla belirli bir bedelin öden-
mesidir. 

Konu buraya geldiğinde gelişmiş sanayi 
ülkelerinin asıl kirleten olduğu ve bu se-
viyeye gelmek için çevreye büyük zararlar 
verdikleri tartışılmaktadır. Onların kirle-
terek yakaladıkları bu gelişmişlik seviye-
sinin bedeli bugün, henüz sanayileşmemiş 
ülkelere ödetilmeye çalışılmaktadır.

Ancak şu da bilinmeli, çevre de bizim 
değerimiz ve varlığımızdır. Onu korumak 
hepimizin sorumluluğunda olmalıdır. Bü-
tün yaşanan bugünün olumsuzlukları, bir 
iklim değişikliğine değil bir iklim krizine 
gebedir. Bu krizi yönetmek adına “karbon 
vergisi ve emisyon ticaret sistemi” uygula-
madadır.

Avrupa Birliği bunu “Yeşil Mutabakat” 
adıyla yürürlüğe koymuştur. 2030 yılına 
kadar % 30’a daha sonra da 2035’te Kar-
bon nötr hedefine odaklanmıştır. Bunun 
için “Sınırda Karbon Düzenlemesi” 1 Ocak 
2026’dan itibaren uygulanacaktır. Hal 
böyle olunca AB ile olan ihracatımızın da 
etkilenmesi söz konusu olacaktır. AB ile 
% 50 seviyesini bulan ihracatımız 2024 
yılında 110 milyar dolar kadardır.

‘Sınırda Karbon Düzenlemesi Mekaniz-
ması’ özellikle 6 sektör için hayati öneme 
sahiptir: Demir-çelik, çimento, alümin-
yum, gübre, elektrik ve hidrojen ile tekstil 
ve hazır giyim sektörleri… Bunlar yeşil 
dönüşüm sürecinden en fazla etkilenecek 
sektörlerdendir. 2023’te karbon ticareti 
104 milyar dolara ulaşmıştır.

Bu sürecin de kendine göre riskleri 
bulunmaktadır. Başta jeopolitik gerilimler, 
ABD’nin anlık ve akşamdan sabaha değişen 
dış ticaret politikaları, küresel ekonomik 
belirsizlikler, yüksek finansman maliyetleri, 
artan üretim giderleri ve daralan iç talep 
reel sektörün karşısında giderek büyüyen 
bir sorundur. Bu süreçlere uyum bakımın-
dan çeşitli finansman imkanları oluşturul-
muş ve firmaların bu dönüşüme ayak uydur-
ması kolaylaştırılmak istenmektedir. 

Bu süreçlerin yük haline gelmesi üre-
timde daralma, rekabet gücünde azalma ve 
istihdamda gerilemeye yol açabilir. Çevreyi 
korumak ne denli önemli idiyse, ekonomik 
istikrarı gözetmek de o kadar önemlidir.

Dünya milli gelirinin yarısına sahip iki 
ülke, Çin ve ABD en büyük karbon emisyo-
nu üreticisi durumundadır. Türkiye Karbon 
emisyon salımında 16. sıradadır. Bu bir 
dönüşüm konusudur. Yeşil dönüşüm, dijital 
dönüşüm ve sosyal dönüşümden oluşan 
üçüz dönüşüm Türkiye’nin 800 büyük tesisi 
mevcut emisyonların % 50’sini üretmek-
tedir. Bu emisyonların yaklaşık % 50’si 
de sınırda karbona tabi. Organik tarımın 
geliştirilmesi, hayvancılığın korunması da 
bu süreçlerin bir parçası durumundadır.

İklim göçlerine gelmedik henüz. Sadece 
iklimi finansal bir problem olarak anlat-
maya devam ediyoruz. Ama bunun aynı 
zamanda bir güvenlik meselesi olduğu 
ihmal edilmemelidir.

Prof. Dr. 

Hüseyin Hüseyin 
ÖztürkÖztürk

Yasin Yasin 
AkçakayaAkçakaya

Bülent Bülent 
TercanTercan

‘Umut verici değil’
Yaz sezonunun da pek iç açıcı 

görünmediğini dile getiren SKAL 
İzmir Yönetim Kurulu Başkanı Ay-
dın Tokbaş, “Bu yıl 
zaten bir ay Rama-
zan, bir ay da Kar-
talkaya yangını gibi 
gelişmelerle sezonun 
önemli bir kısmı 
kaybedildi. Bayram 
tatilinde 3-5 günlük 
bir hareketlenme yaşanabilir. Özel-
likle Çeşme ve Ege Bölgesi’nde bir 
canlılık bekliyoruz. Ancak okullar 
kapanana kadar yine kısa süreli 
bir durgunluk olacak. Beklenen 
canlanma Temmuz ortasını bulur 
ama genel tablo çok da umut verici 
değil” sözlerine yer verdi.

Aydın Aydın 
TokbaşTokbaş

ÖZEL

Filiz Erol
HABER
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Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de (Basın: 2235588)

DÜZELTME İLANI - 1
GDZ ELEKTRİK DAĞITIM A.Ş.

GÜÇ TRAFOSU ALIMI İHALE İLANI
IH20255033 ihale numaralı Güç Trafosu Alımı ile ilgili aşağıdaki hususlarda değişiklik 
yapılmıştır. 

• İdari Şartname Madde 3 son teklif verme tarihi ve saati 16.06.2025 saat 11:00 
olarak değiştirilmiştir. 

1 – İhale Bilgileri
İhale Dosya No  :  IH20255033
İhale Konusu/Kapsamı : Güç Trafosu Alımı
İşin Yapılacağı/Teslim Edileceği Yer :   GDZ Elektrik Dağıtım Anonim Şirketi
İşin süresi  :  1 Yıl
2 –Tekliflerin Sunulacağı Adres ve Son Teslim Süresi
Adres   :  Üniversite Caddesi No: 57 Bornova 35100 İzmir – Türkiye   
Tarihi ve Saat  :  16/06/2025 Pazartesi Günü Saat: 11:00
(Aynı tarih ve saatte açık eksiltme yapılacaktır. Açık eksiltmeye katılım olmaması 
durumunda ilk fiyat, son fiyat olarak kabul edilecektir.)  
İhale detayları ve doküman temini : www.gdzelektrik.com.tr/bilgi-merkezi/i-haleler/
guncel-ihale-duyurulari 
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DÜZELTME İLANI-1
GDZ ELEKTRİK DAĞITIM A.Ş.

LED ARMATÜR ALIMI İHALE İLANI
IH20250034 ihale dosya numaralı LED ARMATÜR ALIMI ile ilgili aşağıdaki hususta 
revize yapılmıştır.

• İdari Şartname 3.12 Kısmi teklif verilmesi maddesinde değişiklik yapılmıştır.
• Teklif Mektubunda yer alan miktarlar artırılmıştır.

1 – İhale Bilgileri
İhale Dosya No  :  IH20255034
İhale Konusu/Kapsamı : Led Armatür Alımı
İşin Yapılacağı/Teslim Edileceği Yer :   GDZ Elektrik Dağıtım Anonim Şirketi
İşin süresi  :  1 Yıl
2 –Tekliflerin Sunulacağı Adres ve Son Teslim Süresi
Adres   :  Üniversite Caddesi No: 57 Bornova 35100 İzmir – Türkiye   
Tarihi ve Saat  :  11/06/2025 Çarşamba Günü Saat: 14:30
(Aynı tarih ve saatte açık eksiltme yapılacaktır. Açık eksiltmeye katılım olmaması 
durumunda ilk fiyat, son fiyat olarak kabul edilecektir.)  
İhale detayları ve doküman temini : www.gdzelektrik.com.tr/bilgi-merkezi/i-haleler/
guncel-ihale-duyurulari

İzmir Büyükşehir Belediyesi iştirak-
leri İZENERJİ, İZELMAN ve Ege 

Şehir Planlama şirketlerinde örgütlü 
DİSK Genel-İş Sendikası’nın 1, 2, 3 ve 
9 No’lu Şubeleri’nin Toplu İş Söz-
leşmesi (TİS) görüşmelerinden sonuç 
alınamaması nedeniyle başlattıkları 
grevin dünkü 5’inci gününde kitlesel 
bir yürüyüş gerçekleştirdi. İşçiler, 
Cumhuriyet Bulvarı’nda kortej oluştu-
rarak Cumhuriyet Meydanı’na ulaştı. 
Meydanda yapılan açıklamalarda, işçi-
lerin yaşadığı sorunlar ve talepleri dile 
getirildi. Sendika yetkilileri, belediye 
yönetimini diyalogdan kaçmakla eleşti-
rirken, İzmir Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Cemil Tugay’ın ve ilçe belediye 
başkanlarının grev sırasında bizzat çöp 
toplama çalışmalarına katılmasına ise 
tepki gösterdiler. DİSK Genel-İş İzmir 
2 No’lu Şube Başkanı Ercan Gül, özel-
likle Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki ve Menderes Belediye Başkanı 
İlkay Çiçek’i hedef alarak, bu tutumun 
işçilerin anayasal grev hakkına müda-
hale anlamına geldiğini savundu.

‘Oyuna getirmek istiyorlar’
Taleplerinin yalnızca adil ücret 

olduğunu dile getiren Ercan Gül, “Tek 
talebimiz eşit işe eşit ücret almak, bu da 
en doğal hakkımız. Aylarca sizin kiranızı 
ve su faturalarınızı anlattık. Bizi anlama-
yanlar, bizden anlayış bekliyor. Bu İzmir 

Büyükşehir Belediyesi’nin emekçileri-
nin en doğal haklı taleplerini masalarda 
dile getirdik, ancak onlar kulaklarını 
tıkadılar. ‘Nasıl bu işi çözeriz’ demek 
yerine ‘nasıl kaosa sürükleriz?’ diye 
düşünüyorlar. Neden ısrarla bizi greve 
çıkarmak için uğraştırdınız? Bizi burada 
halka linç ettirmek istiyorlar. Kordon’da 
Cemil Başkan, daire başkanları, şefler ve 
avukatları, formen arkadaşlarımız, hiç 

tanımadığımız ne olduğu belli olmayan 
zibidilerle gelmiş çöplerimizi topluyor. 
21 yıldır bu işteyim ve bir belediye 
başkanının çıkıp çöp topladığını hiç 
görmedim. Dışarıdan getirdiği halk diye 
tabir ettiği ve ne olduğu belli olmayan 
insanları da tanımıyoruz. Bizi oyuna 
getirmeye çalışıyorlar ama biz öfkemize 
yenik düşmeyeceğiz” dedi

‘Çöplere Tugay’ı çağıracağız’
Bir kadın işçiye yönelik sözlü teh-

ditte bulunulduğunu iddia eden Gül, “1 
tane kadın arkadaşımız ‘grev kırıcılığı 
yapıyorsun’ diyor. Bir tane zibidi de 
elinde sopa ile ‘senin kafanı patlatırım’ 
diyor. Yeri geldiğinde kadın haklarını 
bizden çok savunuruz diyenler yan-
larında kadınların kafasını patlatacak 
zibidiler getiriyorlar. Nasıl ki AK Partili 
belediyelerde grev olduğunda, oradaki 
belediye başkanları çıkıp, emekçilere 
baskı uyguluyorsa, TOMA’yla saldı-
rıyorlarsa, biz de görüyoruz ki burada 
grev kırıcı bir başkanımız var. Grev 
kırıcı belediye başkanımız herkese ha-
yırlı olsun. Görüyoruz ki iyi temizlik de 

yapıyor. Hemşeri İletişim Merkezi çöp 
ile ilgili şikâyette bulunan vatandaşlara 
bizim sendikamızın numarasını vermiş. 
Vatandaş da bizi arıyor ‘gelin çöpleri 
toplayın’ diye. Biz de çöp gördüğümüz-
de Cemil Başkana haber vereceğiz gel 
topla diye onu çağıracağız. Başkanın 
çöp toplamasına gerçekten utandık. 
Onlar utanmaz ama biz utandık arka-
daşlar” ifadelerini kullandı.

SENDiKADAN TUGAY’A: 
Zibidilerle çöp topluyor
Genel İş İzmir 2 No’lu Şube Başkanı Ercan Gül, İzBB Başkanı Cemil Tugay’ın Kordon’da 
çöp toplamasını eleştirerek, “Tugay ne olduğu belli olmayan zibidilerle gelmiş çöpleri 

topluyor. Bir yerde çöp olduğunda onu arayıp ‘gel, topla’ diyeceğiz” dedi

DİSK/Genel-İş İzmir 2 No’lu Şube 
Başkanı Engin Topal, Menderes Belediye 
Başkanı İlkay Çiçek’i hedef aldı. Topal 
şöyle konuştu: “Bir ilçe belediye başka-
nımız, çok üzülerek ifade ediyorum. Düne 
kadar aramızda işçiydi, şimdi Menderes 
Belediye Başkanı. Ne oldu belediye 
başkanı seçildin de işçi sınıfını mı unut-
tun? Bile isteyerek bizi greve çıkarttılar. 
Belediye bürokratları bizi greve zorladı. 
Şimdi tutturmuşlar ‘bütçe’ diyorlar. Biz 
fazlasını istemiyoruz. Bu toplu sözleş-
me yasal bir zeminde bitmediği sürece 
alanları terk etmeyeceğiz. Biz alacağımız 
ücretlerle karnımızı doyuruyoruz. Bırakın 
bizi tehdit etmeyi! Günlerdir sesleniyo-
ruz, insanların ücretlerini asgari ücrete 
çekmeye uğraşmayın gelin AKP hükü-
metinin asgari ücrete mahkûm ettiği 
insanları bu seviyeye çekelim” dedi.

‘Düne kadar işçiydin’

Ercan Ercan 
GülGül

Cemil Cemil 
TugayTugay

Filiz
Erol

TBMM Başkanı Numan Kur-
tulmuş, AK Parti Grup Başkanı 
Abdullah Güler ve AK Parti Grup 
Başkanvekili Leyla Şahin Usta 
ile birlikte DEM Parti Eş Genel 
başkanları Tülay Hatimoğulları ve 
Tuncer Bakırhan’ı ziyaret etti. 

DEM Parti Grup başkanvekil-
leri Gülüstan Kılıç Koçyiğit ve 
Sezai Temelli’nin de yer aldığı 
ziyarette yapılan görüşme yakla-
şık 50 dakika sürdü. Kurtulmuş, 
görüşmede Türkiye’nin terörden 
tamamen kurtulması ve ülkenin 
demokratik standartlarının daha 
da ileri götürülmesi için atılması 
gereken adımların ele alındığını 

açıkladı. Terör konusunun artık 
TBMM’de konuşulabilecek nokta-
ya geldiğini kaydeden Kurtulmuş, 
“Burada bütün siyasi partilerin, 
yapıcı bir üslupla bu sürecin bir an 
evvel sonlandırılması ve Türki-
ye’de yeni bir dönemin başlaması 
için önümüze çıkan bu tarihi fır-
satı en iyi şekilde değerlendirmesi 
gerek” dedi. 

‘Fikir alışverişi yapacağız’
TBMM’de kurulacak komisyo-

nun en verimli şekilde çalışması 
ile en iyi sonuca ulaşılacağını 
sözlerine ekleyen Numan Kur-
tulmuş, “Bunun için komisyonun 

nasıl teşkil edileceği, hangi çalışma 
usulleriyle çalışacağı konusunda 
titiz bir ön hazırlığı gerçekleştire-
ceğiz. Bu vesileyle Meclis Başkan-
lığı seçimi dolayısıyla MHP’ye, 
CHP’ye şimdi DEM Parti’ye, İYİ 
Parti, Yeni Yol Partisi ve diğer 
partilere yapacağımız ziyaretlerde, 
bu meselenin geneliyle ilgili bir 
fikir teatisinde bulunmuş olacağız. 
Bu dönemin Türkiye için hayırlı 
uğurlu olmasını temenni ediyorum. 
TBMM’nin 28. Dönemi’nin ikinci 
devresinin de bütün milletvekille-
rimiz, partilerimiz ve Türkiye için 
hayırlı olmasını temenni ediyorum” 
ifadelerini kullandı. AA

‘Terörün gündemden 
çıkması iradeye bağlı’

TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş, “Terörün artık Türkiye’nin gündeminden 
kaldırılması için birliğin, beraberliğin, kardeşliğin kalıcı bir şekilde bu topraklarda 

yaşayacağı bir dönemin adımının atılması siyasi iradeye bağlı” dedi

Numan Numan 
KurtulmuşKurtulmuş

İZMİR Büyükşehir Belediyesi’nin önceki dönem 
başkanlarından Aziz Kocaoğlu, sözleşmenin yeniden 
ele alınması gerektiğini savundu. Sendikanın istediği 
paranın asgari ücrete, memura ve piyasa şartlarına 
göre yüksek olduğunu söyleyen Kocaoğlu, “Bugün 
grevdeki 23 bin işçiye sorulsa, grevi destekleyen, 
Cemil başkanın verdiği zammı kabul etmeyen kesi-
min yüzde 20’yi geçmeyeceğine inanıyorum. Yani 
yüzde 80’i, Cemil Bey’in önerdiği rakamı kabul 
eder” dedi. İzmirli vatandaşların da hiçbirinin grevi 
desteklemediğinin altını çizen Kocaoğlu, “Aslın-
da belediyede çalışan işçi de desteklemiyor ama 
gruptan da kopmak istemediği için bir şey yapamı-
yor” dedi. Sendikanın yaptığı taleple zirve yaptığı 
kaydeden Kocaoğlu, “Sendikanın bir kere makul 
ölçülere gelmesi lazım. Cemil Bey’ni son verdiği 
rakam 71 bin 500 lira. Bir işçi 50 bin lira maaş 
alıyorsa, giydirilmiş ücretle o işçinin cebine 70 bin 
lira girer. Türkiye’deki 5 büyük şirketin kârı ve faiz 
gideri açıklandı. Kârıyla, faiz giderini karşılayamı-
yor şirketler. Böyle bir ortamda belediyenin durumu, 
daha kötü olur” dedi. HABER MERKEZİ

‘İşçilerin 5’te 4’ü
teklifi kabul eder’

Aziz Aziz 
KocaoğluKocaoğlu

İYİ Parti Genel Başkanı Müsa-
vat Dervişoğlu, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan’ın “Hak 
vaki olana kadar buradayız” 
sözlerine ilişkin açıklamalarda 
bulundu. Dervişoğlu, “Kendi-
sine uzun ömürler dilerim ama 
‘Emrihak vaki oluncaya kadar 
buradayız’ demesinden kastı nedir bilmiyorum. 
Kendisine uzun ömürler dilerim ama inşa ettiği 
rejimin de sonuna geldiğimizi de söyleyebilirim” 
dedi. İnfaz Yasası ile ilgili de görüşlerini açıkla-
yan Dervişoğlu, “Türkiye Büyük Millet Meclisi 
iktidar partisinin Meclis devamsızlığı yüzünden 
çalışma günlerinde defalarca kapandı. Dolayısıyla 
bir dönem boyu Türkiye Büyük Millet Meclisi’nde 
yapılması mümkün olabilecek işleri, bayram tatili 
öncesine sıkıştırmaya çalışmış olmaları Meclis’e 
yakışmayacak bir yaklaşım biçimi. Hızlıca kanun 
maddeleri torba yasa olarak Türkiye Millet Mec-
lisi’ne geliyor, hızlıca komisyondan geçiriliyor ve 
Türkiye Büyük Millet Meclisi’nde de oylanarak 
yürürlüğe giriyor. Çoğunluğu elinde bulunduran ik-
tidar partisi, bu kanun teklifini de hızlıca oylatarak 
yürürlüğe sokacak” dedi. HABER MERKEZİ

‘İnşa ettiği rejimin
artık sonuna gelindi’

Müsavat Müsavat 
DervişoğluDervişoğlu
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MANISA’NIN Alaşehir ilçesinde, Uluderbent 
Kiraz Festivali kapsamında “en güzel kiraz” 
yarışması düzenlendi. Uluderbent Mahallesi’n-
deki yarışmaya 41 üretici katıldı. Üreticilerin 
yetiştirdiği kirazlar jüri 
tarafından renk, şe-
kil, sertlik, tat ve tane 
iriliği gibi kriterlere göre 
değerlendirildi. Yarışma 
sonucu üreticilerden Ci-
hat Tekbacak birinciliği 
elde etti. 

İkinci Burhan Kork-
maz, üçüncü Ramazan 
Tanış oldu. Birinciye yarım, ikinciye çeyrek, 
üçüncüye gram altın ödülü verildi. Ayrıca 
yarışmaya katılan üreticilere 50 kilogram gübre 
desteği sağlandı. Alaşehir Belediye Başkanı Ah-
met Öküzcüoğlu, üreticileri tebrik etti. Festivalde 
Songül Karlı konser verdi. AA

BODRUM’DA “Begonvil  Festivali” 
yapıldı. Bodrum Halk Eğitimi Merkezi Mü-
dürlüğünce, Hayat Boyu Öğrenme Haftası 
kapsamında düzenlenen etkinlik, Bodrum 
Halk Eğitimi Merkezi 
önünden başlayan 
kortej yürüyüşüyle 
başladı.

İskele Meydanı’n-
da son bulan yürü-
yüşün ardından, halk 
oyunları, dans göste-
rileri, defileler, tiyatro 
sunumları yapıldı, 
Bodrumlu sanatçılar 
sahne aldı. Etkinlik 
alanında, yıl boyunca 
açılan kurslarda eğitim gören kursiyerlerin 
hazırladığı el işi ürünler sergilendi.

Etkinliğe, Bodrum Kaymakamı Mustafa 
Çit ve eşi Yasemin Çit, Belediye Başkan 
Vekili Emel Çakaloğlu, İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Aslan Korkmaz ve çok sayıda va-
tandaş katıldı. AA

AYDIN’IN Kuşadası ilçesinde, nesli yok olma riski ta-
şıdığı için korumaya alınan, endemik bitki türü ‘tülüşah’ 
çiçek açtı. ‘Tülüşah’ı koparmanın cezasının 557 bin TL 
olduğu belirtildi. Ekosistemi Koruma ve Doğa Sevenler 
Derneği (EKODOSD) Başkanı Bahattin Sürücü, “Ku-
şadası’nın sembolü haline gelen Tülüşahların ve yaşam 
alanlarının korunması ve geleceğe taşınması birlikte 
mümkün” dedi.

Adını, Dilek Yarımadası Milli Parkı’nın da yer 
aldığı Samson Dağları’nın antik isminden alan endemik 
‘Tülüşah’ (Aydın Gaşağı), bu yıl ilk olarak imar planla-
rında park alanı olarak ayrılan ve belediyelerin sorum-
luluğundaki zeytinliklerde çiçek açtı. Sitelerin arasında 
kalan bitkilerin zarar görmemesi için ilgili belediyelere 
ve Doğa Koruma ve Milli Parklar Müdürlüğü’ne bilgi 
verildi. ‘Tülüşah’ı koparmanın cezasının 557 bin TL 
olduğu belirtildi. 

Konuyla ilgili açıklama yapan EKODOSD Başkanı 
Bahattin Sürücü, “IUCN’in Tehlike Kategorisi’nde 
‘CR’ (Çok Tehlikede) olarak belirlenen Tülüşah, yoğun 
olarak görüldüğü Yaylaköy’den başlayarak, denize doğ-
ru uzanan Soğucak eteklerine kadar yayılım gösteriyor” 
dedi. DHA

Alaşehir’de ‘En güzel 
kiraz’ yarışması yapıldı

Bodrum’da ‘Begonvil
Festivali’ne yoğun ilgi

‘Tülüşah’ı koparmanın 
cezası 557 bin TL oldu

‘İzmir’in suyundan alın‘İzmir’in suyundan alın
Gölmarmara’yaGölmarmara’ya verin’ verin’
Devlet Su İşleri (DSİ) tarafından 

Marmara Gölü’ne yeniden su 
kazandırmak amacıyla yürütülen 

projeler devam ederken, Gediz Havzası 
Erozyonla Mücadele, Ağaçlandırma, Çevre 
ve Kalkınma Vakfı (GEMA) Genel Başkanı 
Şener Kilimcigöldelioğlu, “Gördes Barajı’n-
dan, Marmara Gölü’ne gelen suyun yüzde 
51’i İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne, yüzde 
49’u ise Gölmarmara çiftçilerine verildi ve 
göl kurudu. Biz bu düzenin değişmesini 
istiyoruz. Yüzde 40’ının İzmir Büyükşehir 
Belediyesi’ne, yüzde 30’unun Gölmar-
mara çiftçilerine, yüzde 30’unun da göle 
verilmesini istiyoruz. Gördes Barajı’ndan 
gelen suyun yüzde 30’unun göle verilmesi 
lazım” dedi.

Manisa’nın Salihli, Saruhanlı ve Gölmar-
mara ilçelerinin sınırında yer alan, ‘Ulusal 
Öneme Sahip Sulak Alan’ tescilli, ‘kuş 
cenneti’ olarak bilinen Marmara Gölü, 2021 
yılının Ağustos ayında tamamen kurudu. 
Tepeli pelikan ve karabatak gibi nesli tehlike 
altında olanların da olduğu 101 farklı türden 
20 bin su kuşuna ev sahipliği yapan göl, 
kuşlar tarafından da terk edildi. 7 mahallede 

2 bin kişinin geçimini sağladığı gölde balık-
çılık bitti, kuruyan zemininde dev yarıklar 
oluştu. Göl, çiftçilerce işgal edilerek, tarım 
alanı olarak kullanılmaya başlandı.

Tarımsal üretim 
Gölde kuruyan alanla ilgili çözüm bek-

lenirken; Marmara Gölü Havzası, su tutana 

kadar TİGEM’e tahsis edildi. Kuruyan 
gölün rehabilitasyonu için Manisa Valiliği, 
Tarım ve Orman Bakanlığı ve DSİ arasında 
iş birliği protokolü imzalandı. Protokolün 
ardından göl arazisinde TİGEM tarafından 
tarımsal üretime başlandı. Tahsis edilen 35 
bin dekarlık alanda, stratejik ürünlerden 
buğday ve ayçiçeği yetiştirilecek şekilde 

faaliyet başladı.

İklim davası açıldı
Diğer yandan Manisa Tarım ve Orman 

İl Müdürlüğü tarafından gölden geçimini 
sağlayan S.S. Gölmarmara ve Çevresi 
Su Ürünleri Kooperatifi’ne, 41 bin 817 
TL’si kira olmak üzere vergi ve SGK prim 
borçları gibi toplam 322 bin 800 TL’lik 
borç çıkarıldı. Bu borcun 41 bin TL’lik 
kısmı için 4 Ocak 2022 tarihinde ödeme 
emri gönderildi. Bunun üzerine kooperatif 
tarafından 18 Mart 2023’te, Manisa 1’inci 
İdare Mahkemesi’nde iklim davası açıldı. 
Ödeme emrinin iptalinin ardından bu kez 
de göldeki tarımsal faaliyetler yargıya 
taşındı.

Mahkeme iptal etti
S.S. Gölmarmara ve Çevresi Su Ürün-

leri Kooperatifi, Doğa Derneği, Doğal 
Hayatı Koruma Vakfı, Manisa Kültür 
ve Tabiat Varlıklarını Koruma ve Çevre 
Derneği, Salihli Çevre Derneği, Akhisar 
Çevre Derneği ve bazı bölge sakinleri, 
TİGEM, DSİ, Tarım ve Orman Bakanlığı 
ile Manisa Valiliği arasındaki iş birliği 
protokolünün iptali için Manisa 2’nci İdare 
Mahkemesi’nde yeni bir dava açtı. Ulusal 
Sulak Alan Komisyonu’nun Marmara 
Gölü sulak alanı sınır revizyonu kararına 
ve Marmara Gölü’nün tarım arazisine 
dönüştürülmesine ilişkin iş birliği protoko-
lüne karşı açılan dava geçen yıl karara bağ-
landı. Mahkeme, iş birliği protokolünün 
iptaline karar verdi. Devlet Su İşleri (DSİ) 
tarafından Marmara Gölü’ne hayat vermek 
için Bozdağ’daki temiz kaynaklardan Ah-
metli, Sart, Tabak Çayı, Kurşunlu, Gümüş 
regülatörleri vasıtasıyla mevcut Kendirlik 
Besleme Kanalı üzerinden göle yıllık 25 
milyon metreküp su takviyesi yapılması 
planlanan proje çalışmaları sürüyor. DHA

GEMA Vakfı Genel Baş-
kanı Şener Kilimcigöldeli-
oğlu, “Gördes Barajı’ndan, 
Marmara Gölü’ne gelen 
suyun yüzde 51’i İzmir 
Büyükşehir Belediyesi’ne, 
yüzde 49’u ise Gölmarmara 
çiftçilerine verildi ve göl 
kurudu. Biz bu düzenin 
değişmesini istiyoruz. 
Yüzde 40’ının İzmir Büyük-
şehir Belediyesi’ne, yüzde 
30’unun Gölmarmara çift-

çilerine, yüzde 30’unun da 
göle verilmesini istiyoruz. 
Bu konuda çalışmalarımız 
sürüyor. Gördes Barajı’n-
dan gelen suyun yüzde 
30’unun göle verilmesi 
lazım. Bir gram bile su 
verilmeyen göl bile bile 
kurutuldu. Bu durumdan 
Manisa Valiliği de Tarım ve 
Orman Bakanlığı da İzmir 
Büyükşehir Belediyesi de 
sorumlu” dedi. 

“Göl, bile bile kurutuldu”

GEMA Genel Başkanı Şener Kilimcigöldelioğlu, “Gördes Barajı’ndan, Marmara Gölü’ne gelen suyun yüzde 51’i İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne, 
yüzde 49’u ise Gölmarmara çiftçilerine verildi ve göl kurudu. Gölün kurtarılması için biz bu düzenin değişmesini istiyoruz” diye konuştu

Yağmur suyu hasadı Yağmur suyu hasadı 
projesiyle su tasarrufuprojesiyle su tasarrufu
BERGAMA 80’inci Yıl Cumhuriyet 
Ortaokulu’nun bahçesinde geçen yaz 
susuzluk nedeniyle bahçedeki 59 ağaç-
tan 4’ü kurudu. Okuldaki 20 öğrenci 
ve Beden Eğitimi Öğretmeni Murat 
Paçacıoğlu, kalan ağaçların bu yaz 
susuzluktan kurumaması için ‘Yağmur 
Suyu Hasadı Çiğ Sebze Meyveden Katı 
ve Sıvı Gübre Üretimi Projesi’ni hayata 
geçirdi. Doğal kaynakların korunmasına 
katkı sağlayan projenin yağmur suyu 
hasadı kısmında okul otoparkının 67 
metrekarelik çatısında bulunan oluklar-

dan, depolara son 3 yağıştan toplamda 
4,2 ton su biriktirildi. Biriken suyla 
yazın 3 ay boyunca okulun bahçesin-
deki ağaçların düzenli olarak sulanması 
planlandı. Projenin çiğ sebze ve meyve 
atıklarından katı ve sıvı organik gübre 
üretilmesi kısmında ise elde edilen güb-
re ile okul bahçesindeki ağaçların doğal 
yollarla beslenmesini sağladı.

Herkes uygulayabilir 
Küresel iklim krizi ve bunun getir-

diği susuzluk nedeniyle geçen yaz okul 

bahçesindeki 4 tane ağacı kesmek 
zorunda kaldıklarını ifade eden Paça-
cıoğlu, “Kışın yağan yağmur sularını 
toplayıp yazın ağaçlarımızı sulamak, 
ağaçlarımızı bir daha kesmeye fırsat 
vermemek için projeye başladık. 67 
metrekare yüzey alanında 3 yağmur 
döneminde 4,2 ton su topladık. Su-
yun olmadığı zamanda haftada 6 litre 
suyla 12 hafta ağaçlarımızı sulaya-
cağız. Yaklaşık 10 bin lira maliyetle 
projeyi hayata geçirdik. Okullarda, 
evlerde, tarımla uğraşan herkes bu 
projeyi uygulayabilir. Böylece hem 
şebeke suyunu kullanmamış hem 
susuzluğa ağaçlara bir faydası olmuş 
olur” dedi. DHA

Bergama 80’inci Yıl Cumhuriyet Ortaokulu’nun öğrencileri, okul 
bahçesindeki ağaçların yazın kurumaması için ‘Yağmur Suyu Hasadı, 
Çiğ Sebze Meyveden Katı ve Sıvı Gübre Üretimi Projesi’ni hayata geçirdi

DÜNYA üniversiteleri sıralaması yapan kuruluşlardan 
biri olan Round University Ranking (RUR), 2025 Dünya 
Sıralama sonuçlarını açıkladı. RUR tarafından açıklanan 
sonuçlara göre, Ege Üniversitesi (EÜ) 2025 yılında dünya 
genel sıralamasında 760’ıncı sırada yer aldı.

RUR, 2025 Dünya Sıralama sonuçlarını açıkladı. RUR 
tarafından açıklanan sonuçlara göre, EÜ 2025 yılında 
dünya genel sıralamasında 760’ıncı sırada yer aldı. EÜ, 
Türkiye’deki devlet üniversiteleri arasında ise 11’inci 
sıraya yerleşti. Öğretim kategorisinde, dünya sıralamasın-
da 892’nci, Türkiye devlet üniversiteleri arasında 21’inci 
sırada yer alan EÜ, Finansal Sürdürülebilirlik kategorisin-
de, dünya sıralamasında 561’inci, Türkiye devlet üniver-
siteleri arasında 12’nci oldu. EÜ, araştırma kategorisinde, 
dünya sıralamasında 671’inci sırada yer alırken; aynı kate-
goride Türkiye devlet üniversiteleri arasında 8’inci sıradan 
7’nci sıraya yükseldi. Uluslararası Çeşitlilik kategorisinde, 
dünya sıralamasında 723’üncü olan EÜ, Türkiye devlet 
üniversiteleri arasında ise 17’nci sırada yer aldı.EÜ Rek-
törü Prof. Dr. Necdet Budak, “Üniversitemizin her alanda 
bir önceki günden dahi iyi konuma yükselmesi ve ulus-
lararası arenada tanınırlığının artması bizlere motivasyon 
kaynağı oluyorR” dedi. HABER MERKEZI 

EÜ, dünyada 
ilk 1000’de

Şener Şener 
KilimcigöldelioğluKilimcigöldelioğlu
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Muğlaspor için güçbirliği 

İlk kez mücadele ettiği 
Süper Lig’de ilk sene 
küme düşme üzüntüsü 

yaşayan Başkanlığını 
Fikret  Öztürk’ün 
yaptığı Bodrum FK 
gözyaşlarıyla 2024-
2025 sezonuna veda 
etti. Son maçta evinde 
Beşiktaş’ı ağırlayan 
Yeşil-Beyazlılar 4-0 
yenilirken, 90 dakika so-
nunda futbolcu ve taraftar 
duygusal anlar yaşadı. Ligi 
37 puanla 16. sırada tamam-
layan Ege ekibi, 36 karşılaşmada 9 
galibiyet, 10 beraberlik, 17 yenilgi aldı. 26 gol atan Bodrum, 
43 gol yedi. Bodrum’un Portekizli teknik adamı Jose Morais 
maç sonunda kulübe veda etti. Sezona, takıma 2. Lig ve 1. 
Lig’de Play-Off şampiyonlukları yaşatan İsmet Taşdemir’le 
başlayan Bodrum, tecrübeli teknik adamla 10 maça çıktı. 

Taşdemir, Bodrum FK ile 10 
puan topladı. Taşde-

mir’den sonra 
dümene Vol-

kan Demirel’in geçtiği Bodrum, 
çıkış gösteremedi ve 11 maçta 5 
puanı hanesine yazdırdı. En son 
gelerek camiayı umutlandıran 
Portekizli Teknik Direktör 
Jose Morais 15 maçta 21 puan 
topladı, Morais dönemindeki puanlar 
Bodrum’un kalıcılığı için yeterli 
olamadı.

Morais ayrıldı
Yeşil-Beyazlılara veda 

eden Morais, “Son maçı 
Beşiktaş’la oynadık. Ta-
raftarımıza ve oyuncula-
ra çok teşekkür ederim. 
14 maçta 21 puan top-
ladık. Burada birçok 
fedakarlık ve adan-
mışlık var, amacımıza 
ulaşamadık.” dedi. 

DHA

GOZYASLARIYLAGOZYASLARIYLA
Emeği 

geçen her-
kese teşekkür 

eden Teknik 
Direktör Jose Mo-

rais, “Oyuncularıma, 
çalışan personele ve 

teknik ekibe teşekkür 
ederim. Bodrum’da 

kalamayacağım, çünkü 
Bodrum’un gelecek sezon 
mücadele edeceği lig 
iyi bildiğim bir lig değil, 
yardımcı olamayacağım. 
Orayı daha iyi bilen, fut-
bolcuları daha iyi bilen 
birinin daha fazla yardım-
cı olacağını düşünüyo-
rum. Türkiye’de kalmak 

isterdim ama daha 
iyi bildiğim Süper 
Lig olsaydı kalmayı 

düşünürdüm” 
ifadelerini 

kullandı.

Morais “1. Lig’i 
Morais “1. Lig’i 

tanımıyorum’
tanımıyorum’““ ““

Takımın 
Amatör 

Lig’de yer 
aldığı dönemden 
beri Bodrum kadro-
sunda yer alan Celal 

Dumanlı ve Erkan De-
ğişmez, şampiyonluk 
yaşadıkları kulüpte ilk 
kez küme düşme acısı 
yaşadı. Alt yapısından 
yetiştiği Bodrum’da 
Muğla Süper Amatör 

Lig’den başlayıp 
5 kupa kazanarak 
geçen sezon Süper 

Lig’e kadar 
yükselen 

Celal, 
kulü-

büyle 
devler 

arenasında son 
maçına çıktı. Eşi 

görülmemiş hikayenin 
kahramanı olan 31 

yaşındaki futbolcu, 
Beşiktaş maçında 

ikinci yarıda oyu-
na girerek bu 

sezon ilk kez 
sahne aldığı 

Süper Lig’e 
veda etti.

CELAL VE CELAL VE 
ERKAN’IN KÜME ERKAN’IN KÜME 

DÜŞME ACISIDÜŞME ACISI

Morais Morais 

dönemindeki 
dönemindeki 

puanlar puanlar 

Bodrum’un kalıcılığı 
Bodrum’un kalıcılığı 

için yeterli için yeterli 

olmadı.olmadı.

 VEDA ETT VEDA ETTii

SÜPER Lig’de 2024-2025 sezonunu 50 puanla 8. 
sırada tamamlayan Göztepe yeni sezon planlama-
sı için kolları sıvadı. Brezilyalı golcüsü Romulo 
Cardoso’yu en az 15 milyon Euro bedelle Avru-
pa’ya uğurlamaya hazırlanan Sarı-Kırmızılılarda 
diğer forvet Kubilay Kanatsızkuş’un sözleşmesi 
sona erdi. Son 2 sezonu Göztepe’de geçiren 28 
yaşındaki futbolcunun kariyerine Sarı-kırmızılı 
takımda devam etmek istediği, yönetimin ise 
Teknik Direktör Stanimir Stoilov’un raporunu 
beklediği bildirildi.

Dar rotasyon
Bu sezon yaşanan ağır sakatlıklar nedeniyle 

dar bir rotasyonla mücadele eden Stoilov’un Ku-

bilay’ın takımda kalması 
yönünde olumlu rapor 
vereceği kaydedildi. 
Ligin 4. haftasında ayak 
bileğindeki bağlarından 
sakatlanan ve 6 ay 
takımdan uzak kalan 
Kubilay Kanatsızkuş, 
iyileştikten sonra iyi bir 
performans ortaya koy-
du. Deneyimli oyuncu, 
bu sezon 21 resmi maça 
çıkıp takıma 5 gol katkısı 
verirken, 2 de asist yaptı. 
DHA

Göz Göz’de Kubilay’ınGöz Göz’de Kubilay’ın
sözleşmesi sona erdisözleşmesi sona erdi

Brezilyalı golcüsü 
Romulo’yu en az 
15 milyon Euro 

bedelle Avrupa’ya 
uğurlamaya 
hazırlanan 

Göztepe’de öteki 
forvet Kubilay 
Kanatsızkuş’un 
sözleşmesi sona 

erdi

ALTAY’DA 
5 futbolcudan 
  IHTAR  IHTAR
3. Lig’e düşen Altay’da 5 oyuncunun alacaklarını 
tahsil etmek için kulübe ihtarname yolladığı 
öğrenildi. Siyah-Beyazlılarda sözleşmesi sona 
eren Yusuf Tekin’in yanı sıra kontratları devam 
eden Arda Gezer, Sefa Özdemir, Kuban Altun-
budak ve İsa Toygar Ekinci’nin ödeme yapılması 
için Türkiye Futbol Federasyonu’na başvurdu-
ğu bildirildi. Siyah-Beyazlı kulüpte geçen hafta 
göreve gelen Yüksel Gürüz başkanlığındaki yeni 
yönetimin bu isimleri kadroda tutmak adına te-
masları sürdürdüğü kaydedildi. Transfer yasağı 
bulunan İzmir temsilcisinde takımın dağılma 
tehlikesini ortadan kaldırmak isteyen yönetim, 5 
oyuncuya ödeme yaparak Yusuf’la yeni sözleşme 
imzalamayı planlıyor. DHA

2. Lig’in Kırmızı-Laci-
vertli ekibi Altınordu’da 
forma giyen orta saha 
oyuncusu Sami Satılmış, 
bir kez daha Ümit Milli 
Takım’a davet edildi. 
Ay-Yıldızlı formayla 
U18, U19 ve U20 
takımlarında 14 
karşılaşmada görev 
yaptıktan sonra mart 
ayında Ümit Milli 
Takım’a katılan 
Sami, yaşadığı 
sakatlık nede-
niyle Kosova 
ve Belarus 
ile oyna-
nan ha-
zırlık 
maç-
larının 
aday kadrosun-
dan çıkarılmıştı.

1.5 ay uzak kaldı
Genç futbolcu daha sonra 

dizinden menisküs ameliyatı 
olarak yaklaşık 1,5 ay yeşil saha-
lardan uzak kaldı. İyileştikten sonra 
normal sezonun son maçında Sarıyer 
deplasmanında ve Play-Off maçların-
da boy gösteren 20 yaşındaki Sami, 
eski formuna dönerek yeniden Ümit 
Milli Takım’a davet aldı. Milliler, 
5 Haziran’da Karadağ ve 8 Hazi-
ran’da Arnavutluk ile İstanbul’da 
özel maçlar oynayacak. DHA

  
ESKİ ESKİ 

FORMUNA 
FORMUNA 

DÖNEN SAMİ 
DÖNEN SAMİ 

YENİDEN ÜMİT 
YENİDEN ÜMİT 

MİLLİ TAKIM’A 
MİLLİ TAKIM’A 

DAVET ALDI
DAVET ALDI

Altınordu’da Sami’yeAltınordu’da Sami’ye
MILLI DAVETMILLI DAVET

KARŞIYAKA’DA 
Ergüllü istifa etti
OLAĞANÜSTÜ kongresinde yönetime 
aday bulamayan Yeşil-Kırmızılı Kar-
şıyaka Spor Kulübü’nde başkanlığı 
sona eren İlker Ergüllü, kulübe teb-
ligat göndererek tüm görevlerinden 
istifa ettiğini bildirdi. Yeşil-Kırmı-
zılılarda 29 Mayıs Perşembe günü 
yapılan genel kurulda başkan adayı 
çıkmazken, yeniden aday olma-
yan İlker Ergüllü, kulübe istifa 
yazısı yolladı. Noter kanalıyla 
tebligat çeken Ergüllü, Karşıya-
ka Spor Kulübü’nde yönetim-
deki tüm görevlerinden istifa 
ettiğini kayıtlara geçirdi.

İzmir temsilcisinde 
19 Haziran Perşembe 
günü yeniden toplana-
cak kongre öncesinde 
sponsor görüşmeleri 
yaptığını söyleye-
rek başkanlığa açık 
kapı bırakan İlker 
Ergüllü’nün yaklaşık 
3 haftalık süreçte 
dinlenip durum 
değerlendirmesi 
yapacağı öğrenildi. 
Karşıyaka’da daha 
önce asbaşkan olarak 
görev yapan Ergüllü, Şu-
bat 2024’te Azat Yeşil’in 
istifasıyla yönetim içinden 
görevi devralıp, 1 Haziran 
ve 24 Aralık 2024’teki 
kongrelerde yeniden baş-
kan seçilmişti. DHA

GELECEĞE GELECEĞE emin adımlarla yürüyen, daha güç-emin adımlarla yürüyen, daha güç-
lü ve güvenilir bir Muğlaspor için bu yılki hedefini lü ve güvenilir bir Muğlaspor için bu yılki hedefini 
önce birlik, sonra 1. Lig olarak belirleyen Başkan önce birlik, sonra 1. Lig olarak belirleyen Başkan 
Menaf Kıyanç’ın talepleri doğrultusunda Muğla Menaf Kıyanç’ın talepleri doğrultusunda Muğla 
Valisi İdris Akbıyık’ın öncülüğünde il protokolü ak-Valisi İdris Akbıyık’ın öncülüğünde il protokolü ak-
şam yemeğinde buluştu.  Vali İdris Akbıyık, Muğla şam yemeğinde buluştu.  Vali İdris Akbıyık, Muğla 

Milletvekilleri Kadem Mete, Süreyya Öneş Derici, Milletvekilleri Kadem Mete, Süreyya Öneş Derici, 
Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Aras, Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Aras, 
Menteşe Kaymakamı Mehmet Eriş, Menteşe Menteşe Kaymakamı Mehmet Eriş, Menteşe 
Belediye Başkanı Gonca Köksal Aras, AK Parti Belediye Başkanı Gonca Köksal Aras, AK Parti 
İl Başkanı Haluk Laçin, CHP İl Başkanı Zekican İl Başkanı Haluk Laçin, CHP İl Başkanı Zekican 
Balcı, MHP İl Başkanı Burak Demirel, Muğlaspor Balcı, MHP İl Başkanı Burak Demirel, Muğlaspor 

Başkanı Menaf Kıyanç ve yönetim kurulu üyeleri Başkanı Menaf Kıyanç ve yönetim kurulu üyeleri 
Muğlaspor’un geleceği masaya yatırıldı. Başkan Muğlaspor’un geleceği masaya yatırıldı. Başkan 
Kıyanç, konuşmasında,  “Muğlaspor, Muğla’nın Kıyanç, konuşmasında,  “Muğlaspor, Muğla’nın 
birleştirici gücü. bu gücü, ayrıştırmak için değil ke-birleştirici gücü. bu gücü, ayrıştırmak için değil ke-
netlemek, güçlendirmek için kullanmak istiyoruz” netlemek, güçlendirmek için kullanmak istiyoruz” 
dedi. dedi. DHADHA

Jose Jose 
MoraisMorais

İlkerİlker
ErgüllüErgüllü


